

ထစ်ချွန်းမိုး

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးဆက်လက်ထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။

မြန်မာ့အလင်း

ဒါနု ဇတ်မင်္ဂလ မုတ္တမ
စွန့်ကြဲပေးကမ်း
လှူဒါန်းခြင်းသည်
မြတ်သောမင်္ဂလာမည်၏။

အတွဲ [၅၅] ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၂ ရက် [25-10-2015] MYANMA ALINN SUNDAY ISSUE

မြန်မာနိုင်ငံသည် စဉ်ဆက်မပြတ်ပွံ့ဖြိုးမှုရည်မှန်းချက်များကို မဆုတ်မနစ်ဖော်ဆောင်ရန် ရည်မှန်းထား



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန (MICC 2) ၌ ကျင်းပသည့် အကြိမ်(၇၀)မြောက် ကုလသမဂ္ဂနေ့ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ အမှာစကားပြောကြားသည်။ (ဝဲပုံ)

အခမ်းအနားသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ကြီး၏ မိသားစုဝင်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအနေဖြင့် အဖွဲ့ကြီး၏ အောင်မြင်မှုများအတွက် များစွာဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ *

အထူးကဏ္ဍအချုပ်ပို
လေးမျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ပြည်သူ့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ချက် မှတ်တမ်းရုပ်ပုံလွှာများ ၂၀၁၁-၂၀၁၅ အထူးကဏ္ဍအချုပ်ပိုလေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီး၌ အမေရိကန်တေးသံရှင် Redfoo လာရောက်ဖျော်ဖြေ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၄

မြန်မာနိုင်ငံရေးဘေးသင့်ဒေသများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးထောက်ပံ့နိုင်ရန်နှင့် မြန်မာတေးဂီတချစ်ပြည်သူများ အပန်းဖြေနိုင်စေရန်အတွက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီးကို ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ် အရှေ့မြင်းပြင်ကွင်းလမ်းရှိ ရွှေထွဋ်တင်ကွင်းကြီး၌ ယနေ့ည ၅ နာရီတွင် ကျင်းပရာ အမေရိကန်တေးသံရှင် Redfoo နှင့်အဖွဲ့၊ လာရောက်ဖျော်ဖြေကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီးကို Polyphonic Music & Entertainment စီစဉ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာ့တေးဂီတနယ်ပယ်တွင် ကျော်ကြားနေသည့် အမေရိကန်နိုင်ငံမှ တေးသံရှင် Redfoo နှင့်အတူ မလေးရှားနိုင်ငံမှ Dj တေးသံရှင် Darren Ashley ၊ ပြည်တွင်း တေးဂီတအဖွဲ့မှ Ar.T, DJ Wine နှင့် အခြားပြည်ပနိုင်ငံများမှ တေးဂီတအနုပညာရှင်များလည်း လာရောက်ဖျော်ဖြေခဲ့ကြသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ဒီအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီးကျင်းပဖြစ်တဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ ပြည်တွင်းတေးဂီတပညာရှင်တွေနဲ့ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတပညာရှင်တွေ မိတ်ဖက်ပူးပေါင်းတင်ဆက်တဲ့ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီးကို ပြည်သူတွေ သိရှိခံစားစေဖို့ပါ။ ပြီးတော့ ဒီအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကြီးကရတဲ့ ငွေအချို့ကိုလည်း မြန်မာနိုင်ငံရေးဘေးသင့်ဒေသတွေ

သတင်း-မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၄ *

တနင်္ဂနွေ
ပတ်စရာများ

ဇနီးသွားဆောင်းပါး
ဂ္ဂဟစုံလင် ရွှေသမင်တို့ ကျက်စားရာ နယ်မြေဆီသို့ စာ > ၁၆

မြန်မာ့ရိုးရာဓလေ့
တိုးတက်လာသောခေတ်နှင့်အညီ ခေတ်မီဆန်းသစ်စိတ်ထွင်လာကြသည့် ရုပ်ပုံပြည်နယ်၏ ရိုးရာမိုးပုံးပျံပြိုင်ပွဲကြီး စာ > ၁၉

နိုင်ငံတကာရေးရာသတင်းဆောင်းပါး
အိုင်အက်စ်အရေးကမ္ဘာ့အရေး စာ > ၂၁

ရှေးကျော်လှိုက်အလား ချွတ်တင်စား 'ရွှေပြည်နန်းရှင်မတောင်အပွေးသနပ်ခါး'

ကျွန်တော်က စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင်၊ ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ မင်းဘားကျေးရွာမှ စာရေးဆရာ၊ ကျောင်းဆရာတစ်ဦးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ အနုပညာလည်း ဝါသနာပါ၍ တချို့ရွာဘုရားဆွမ်းလောင်းပွဲများမှာ မင်းသားအကဖြင့် သွားရောက်ဖျော်ဖြေကပြလေ့ရှိပါတယ်။ မိတ်ကပ်နှင့် ကျွန်တော် ဓာတ်မတည့်၍ လားမသိပါ။ ကျွန်တော့်မျက်နှာမှာ တင်းတိပ်၊ မဲ့ခြောက်များ ဖြစ်မကောင်းအောင် ဖြစ်ပေါ်လာ၍ စိတ်မကောင်းဖြစ်ခဲ့ရပါတယ်။ အလှကုန်ပစ္စည်းဆိုင်သွားပြီး ပျောက်ကင်းနိုင်မည့် နည်းလမ်းများ မေးစမ်းကြည့်ခဲ့ရာမှ 'ရွှေပြည်နန်းရှင်မတောင်သနပ်ခါး' စမ်းသုံးကြည့်ပါလားဆို၍ ညအိပ်ယာဝင်တိုင်း လိမ်းအိပ်ခဲ့ပါတယ်။ သနပ်ခါးတစ်ဘူးအကုန်တွင် ကျွန်တော့်မျက်နှာ ထူးခြားစပြုလာပါတယ်။ သုံးဘူးအကုန်မှာတော့ မျက်နှာတစ်ပြင်လုံးရှိ မဲ့ခြောက်၊ တင်းတိပ်များ လုံးဝမရှိတော့ဘဲ ရှေးကျော်လှိုက်အလား လှပပြပြဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒါကြောင့်လည်း 'ရွှေပြည်နန်းရှင်မတောင်သနပ်ခါး'ကို အမြဲဝယ်ယူလိမ်း နေသည်မှာ ယနေ့တိုင်အောင်ပါပဲ။ ကျွန်တော်နည်းတူမျက်နှာပြင်ရှိ တင်းတိပ်၊ မဲ့ခြောက်များအတွက် စိတ်မကောင်းဖြစ်နေသူများ ဝယ်ယူလိမ်းကြည့်ပါရန် အကြံပေးခဲ့ရာ အောင်မြင်ပြီးထိရောက်တဲ့ အကျိုးများ ရရှိကြောင်းလည်း ပြန်ပြောကြပါတယ်။ 'ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါး' ထာဝရတည်တံ့နိုင်ပါစေ . . .

ဦးဝင်းအောင် (အထက်တန်းပြ) မလေးရှားကျေးရွာ၊ ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ထပ်ဆင့်ထောက်ခံသူ ။ ခေါ်ဇာဇာလှိုင် (အထက်တန်းပြ) မင်းဘားကျေးရွာ၊ ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး။

(ရွှေပြည်နန်း သနပ်ခါးသုံးစွဲခြင်းကြောင့် ရရှိသောအကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်တိုင်တွေ့ရသော ဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး (စာမျက်နှာ ကန့်သတ်ချက်မရှိ) နေ့ရပ်လိပ်စာအပြည့်အစုံ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်တို့ဖြင့် အမှတ်-၂၀(H) အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လိပ်မူပြီး ရေးသားပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။)

ပယ်မဲမဖြစ်ဖို့ သတိပြုကြစို့

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၅ ပါတီစုံအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးကို မကြာမီကာလအတွင်း ကျင်းပတော့မည်ဖြစ်ပါသည်။

မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများအနေဖြင့် တိုင်းပြည်ကို အမှန်တကယ် ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြုနိုင်မည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများကို ရွေးချယ်ပေးနိုင်လိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ရပေသည်။

မဲဆန္ဒရှင်မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့လိုလားသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများကို ရွေးကောက်ပွဲစည်းကမ်းနှင့်အညီ မဲပေးနိုင်ရန် အထူးလိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မဲရင်က ထုတ်ပြန်ထားသော စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းနှင့် မကိုက်ညီပါက မိမိထည့်လိုက်သော မဲတစ်ပြားသည် ပယ်မဲဖြစ်သွားနိုင်ပါသည်။

အသည်းကြားက မဲတစ်ပြားသည် အရေးကြီးပါသည်။ ထောင် သောင်းချီသော မိုးပေါက်များ ပေါင်းစုလိုက်သောအခါ မိုးရေဖြစ်လာသကဲ့သို့ ရွေးကောက်ပွဲတွင်လည်း မိမိရွေးချယ်ပေးလိုသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းသည် မဲတစ်ပြားချင်းစီ ပေါင်းထည့်နိုင်မှသာ အနိုင်ရတိုက်စားလှယ်ဖြစ်လာနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့အတွက် မိမိထည့်လိုက်သော မဲတစ်ပြားသည် အကျိုးမဲ့အချည်းအနှီးမဖြစ်အောင် မဲပေးသောအခါ စနစ်တကျမဲပေးရန် လိုအပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ သို့မဟုတ်ချေက ပယ်မဲဖြစ်သွားနိုင်ပါသည်။

ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က တရားဝင်ထုတ်ပြန်ထားသော ပုံစံများအရ ပယ်မဲဖြစ်နိုင်သည့်ပုံစံ အမျိုးမျိုးရှိပါသည်။ မည်သူ့အား ဆန္ဒပြုသည်ကို ဆုံးဖြတ်ရခက်ခဲသော မဲ၊ ဆန္ဒပြုမည့်အတွက် ပြင်ပတွင် ဆန္ဒပြုထားသော မဲ၊ တစ်ကြိမ်ထက်ပို၍ ဆန္ဒပြုထားသော မဲ၊ လုံးဝဆန္ဒပြုထားသောမဲ၊ အစွန်းအထင်းပါသောမဲ၊ အမှတ်အသားပြုထားသောမဲ၊ မဲရုံမှူးလက်မှတ်မပါသောမဲနှင့် စုတ်ပြနေသော မဲများသည် ပယ်မဲများအဖြစ် သတ်မှတ်လိမ့်မည် ဖြစ်ပါသည်။

သို့အတွက် မိမိပေးသော ဆန္ဒမဲသည် အလဟဿ အချည်းအနှီး ဖြစ်မသွားအောင် ကောင်းမွန်စွာ မဲပေးရန် အရေးကြီးပါသည်။ မလိုလားအပ်ဘဲ ပယ်မဲအဖြစ် သတ်မှတ်ခံရပါက များစွာ နစ်နာပါသည်။ မဲပေးပြီး အကျိုးမရှိဖြစ်သွားနိုင်ပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ ဆန္ဒမဲပေးတော့မည်ဆိုလျှင် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် ဦးစွာစစ်ဆေးရန်မှာ မဲရုံမှူးလက်မှတ်ပါခြင်း၊ မပါခြင်း၊ စုတ်ပြစွန်းထင်းနေခြင်း ရှိမရှိကို စစ်ဆေးသင့်ပါသည်။

ယင်းသို့ စစ်ဆေးပြီးသည်နှင့် မိမိဆန္ဒပြုလိုသော ကိုယ်စားလှယ်လောင်း၏ အမည်နာမည် လေးထောင့်ကွက်လေးထဲတွင် အမှန်ဖြစ် တံဆိပ်တုံးကို တစ်ချက်တည်းဖြင့် နှိပ်လိုက်ခြင်းသည် အကောင်းဆုံးဖြစ်ပါသည်။ မင်မထင်မည်စိုး၍ ထပ်၍ ထပ်၍ နှိပ်လျှင် ပယ်မဲဖြစ်သွားနိုင်ပါသည်။ သို့ပါ၍ အကောင်းဆုံးမဲပေးနိုင်ရန် ပယ်မဲမဖြစ်စေဖို့ အသိပေးတိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်း။

လမ်း၊ တံတားပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းမှုလုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

လျှင်ကော်မြို့မှ အောင်ပန်း-ပင်လောင်း-မိုးမြေ-လျှင်ကော်လမ်း တစ်လျှောက် လမ်း/တံတားလုပ်ငန်းများကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင့်သည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက်က ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် လမ်းတိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ လမ်းတစ်လျှောက် တံတားများနှင့် ရေထုတ်ပြန် Box Culvert များ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများအပေါ် သတ်မှတ်ထားသည့် လမ်းဒီဇိုင်းအတိုင်း စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီရေး တာဝန်ခံအင်ဂျင်နီယာများက ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ တံတားများနှင့် Box Culvert အဝင်/အထွက် နေရာများတွင် လမ်းမျက်နှာပြင် ညီညာမှုရှိရေး စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ဆောင်ရွက်ပြီး လုပ်ငန်းများတွင် လိုအပ်ချက်များ ရှိပါက အမြန်ဆုံးပြုပြင်ရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူအဆင့်ဆင့်က အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ရန်မှာကြားသည်။ ထို့နောက် ကလေး-ယင်းမာ



ပင်လမ်းတစ်လျှောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားပြီး မိုင်တိုင်အမှတ် (၃၅/၄) အနီးရှိ ယင်းမာပင်စီမံကိန်းရှင်းလင်းဆောင်ရွက်မှု B.O.T စနစ်ဖြင့် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် တောင်ပေါ်ဒေသလမ်းဆောက်လုပ်ရေး ကမ္ဘာ့ဇီဝိမိတက်တာဝန်ခံက မိတ္ထီလာ-ကလေး-တောင်ကြီး လမ်းအဆင့်မြှင့်တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရေး၊ မိတ္ထီလာ-

သာစည်-နန့်ပန်တက် လမ်းပိုင်း၊ ပျော်ဘွယ်-ဘုရားငါးဆူ လမ်းပိုင်း၊ သာစည်-သပြေဝလမ်းပိုင်းတို့တွင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်းများအပေါ် လမ်းဘေးဝဲ/ယာ လမ်းချဲ့ခြင်းများကို လုပ်ငန်းစီမံချက်အတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ယင်းမာပင်မှ ဘုရားငါးဆူ-ပျော်ဘွယ် လမ်းတစ်လျှောက် လမ်း/တံတား

ပြုပြင်တည်ဆောက်မှု လုပ်ငန်းအပေါ် ကြည့်ရှုပြီး ယာဉ်များအန္တရာယ် ကင်းရှင်းစွာသွားလာနိုင်ရေး လမ်းတည့်မတ်ရန်၊ လမ်းအဝင်/အထွက် ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်တို့ကို မှာကြားခဲ့ပြီး ပျော်ဘွယ်-တပ်ကုန်း-နေပြည်တော်အထိ လမ်းတစ်လျှောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်-မန္တလေးရထားလမ်းပိုင်း အုတ်တွင်း၊မြို့နယ်၊ ကျွဲပွဲနှင့်ညောင်ခြေထောက်ဘူတာအကြား မီးရထားလမ်းပိုင်းအဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းကို အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးကျော်လင်းနှင့် လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ ဦးတင်မိုးနှင့်အဖွဲ့က အောက်တိုဘာလ ပထမပတ်က စတင်၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်အထိ တစ်မိုင်ခွဲခန့် ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဖြူး-မြင့်ဦး

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုသင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၄

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုသင်တန်းများ ဆင်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြဝတီမင်းကြီးလမ်းရှိ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဗဟိုလေ့ကျင့်ရေးကျောင်း၌ ကျင်းပရာ ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသိန်းဌေးဦးက တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။

သင်တန်းများအနက် စီမံခန့်ခွဲရေးသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၆၁)သို့ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ သင်တန်းသား ၃၀၊ အမှတ်စဉ်(၆၂)သို့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များမှ သင်တန်းသား ၃၀၊ စာရေးဝန်ထမ်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၉၁)သို့ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ သင်တန်းသား ၃၀၊ အမှတ်စဉ်(၉၂)သို့ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနများမှ သင်တန်းသား ၃၂ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး သင်တန်းဆင်းအောင်လက်မှတ်နှင့်ထူးချွန်ဆုများကို ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

ငါးနှစ်ပြည့်ပြီး ကျေးရွာသုံးစိုက်ခင်းကို ကျေးရွာများသို့ လွှဲပြောင်း

စစ်ကိုင်း အောက်တိုဘာ ၂၄

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အပူပိုင်းဒေသ စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးဦးစီးဌာနသည် ဒေသစိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးအတွက် ကျေးရွာသုံးစိုက်ခင်း၊ ရေဝေရလေစိုက်ခင်း၊ တောင်တန်းစိုက်ခင်း၊ အခြားစိုက်ခင်းများကို တည်ထောင်ပေးလျက်ရှိရာ ငါးနှစ်ပြည့်ပြီး ကျေးရွာစိုက်ခင်းများကို နီးစပ်ရာ ကျေးရွာများသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်လျက်ရှိသည်။

၂၀၁၀-၂၀၁၁ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် တည်ထောင်ခဲ့သော ငါးနှစ်ပြည့်ပြီး ကျေးရွာသုံးစိုက်ခင်းစာရင်း ၁၀၀ ကို စတင်၍ ရွာသာယာ၊ တောင်ရင်း၊ ဆည်လေး၊ တလိုင်းကျေးရွာများသို့ အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အပူပိုင်းဒေသစိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအေးထွန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ သက်ဆိုင်ရာ ကျေးရွာများမှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

အမြို့မြို့အနယ်နယ် ပျံ့နှံ့သည့်သတင်းစာ မြန်မာ့အလင်းတွင် ကြော်ငြာပါ

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က စည်ထောင်သည်။ Myanmar Alinn Daily စာတည်းများချုပ် - အောင်နိုင်ဦး စာတည်းများ - ဝင်းရွှေ စာတည်း - ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော် သတင်းထောက်များ - မြင့်ဆွေ ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၀၁၀၉၃) ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇) ကြော်ငြာ - ၀၁-၅၄၅၈၃၄၊ ၀၁- ၅၅၉၁၀၈ Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၀၄၈ ဖြန့်ချိ - ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax- ၀၁-၈၆၀၄၄၄၆

Table with 4 columns: Advertiser/Category, Advertiser Name, Phone Number, and Price. Includes sections for 'ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း' and 'နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ပဟိုဘတ်)'. Prices range from 20000 to 400000.

မော်လမြိုင် ဒုတိယသမ္မတအား ပုံးခွဲရန်ကြံစည်မှုဖြင့် ဖမ်းဆီး

မော်လမြိုင် အောက်တိုဘာ ၂၄
 မော်လမြိုင် ဒုတိယသမ္မတအား သမ္မတကို ပုံးထောင် သတ်ဖြတ်ရန် ကြံစည်မှုဖြင့် ဖမ်းဆီးလိုက်ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးက ပြောသည်။
 ဒုတိယသမ္မတ အာမက်အဒီးအား သမ္မတကို ကြံစည် သတ်ဖြတ်ရန် ကြိုးစားသည်ဟု သေချာစွာ စွဲချက်ဖြင့် ဖမ်းဆီး ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ သမ္မတ အဗ္ဗဒူလ်ယာမင်သည် ပြီးခဲ့သည့် လက လေဆိပ်မှအိမ်အပြန် လေပေါ်တွင် ပုံးပေါက်ကွဲခဲ့ သော်လည်း အသက်ဘေးမှ လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။
 မစ္စတာအဒီးအား ပြည်ပခရီးမှအပြန်လေဆိပ်၌ ဖမ်းဆီး လိုက်ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က အတည်ပြုပြောကြားသည်။ ၎င်း အား ကျွန်းအကျဉ်းစခန်းတစ်ခု၌ ဖမ်းဆီးထားကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး နာဆီးယားက ပြောသည်။ မစ္စတာယာမင် သည် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က လေပေါ်၌ ပုံးပေါက်ကွဲမှုမှ လွတ်မြောက်ခဲ့သော်လည်း ၎င်း၏ဇနီးနှင့် သက်တော် စောင့်တို့ ဒဏ်ရာရခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)

တောင်အာဖရိကတွင်ကျောင်းသားများ အခမဲ့ပညာရေးအတွက် ဆန္ဒပြ

ဂျိုဟန်နစွဘတ် အောက်တိုဘာ ၂၄
 တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်အဆင့် ကျောင်းများ ကြီးမြင့် လာခြင်းကို ဆန္ဒပြရန် ထောင်ပေါင်းများစွာသော ကျောင်းသားများ လွန်ခဲ့သောရက်က တောင်အာဖရိက၏ လမ်းများပေါ်တွင် စုရုံးရောက်ရှိနေကြပြီး ယင်းက သမိုင်း တွင်မည့် ကိုးရက်မြောက်နေ့ ဆန္ဒပြပွဲဖြစ်နိုင်ပြီး အရှိန် လျော့နည်းသွားမည့်ပုံ မမြင်သေးကြောင်း ဆင်ဟွာ သတင်းရပ်ကွက်၌ ဖော်ပြသည်။
 တောင်ဘက်ကိမ်တောင်းနှင့် အရှေ့ဘက်ကိမ်မြို့များမှ မြောက် ဂျိုဟန်နစွဘတ်နှင့်ပရီတိုးရီးယားအထိ အလွှာ ပေါင်းစုံမှ ကျောင်းသားများသည် တစ်ခုတည်းသော ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကျူးလွန်သည့် သူညီရာခိုင်နှုန်းဖြစ်ရေး အတွက် စုရုံးရောက်ရှိနေကြခြင်းဖြစ်သည်။
 ဝက်တက္ကသိုလ်နှင့် ဂျိုဟန်နစွဘတ်တက္ကသိုလ်များ မှ ကျောင်းသားများပါဝင်သော ကျောင်းသားထုကြီးသည် ဂျိုဟန်နစွဘတ်ရှိ အေအင်နီစီဌာနချုပ်သို့ အာဏာရ အစိုးရထံမှ လိုအပ်ချက်များတောင်းဆိုရန် ချီတက်လာ ကြသည်။ လွန်ခဲ့သောရက်က ကျောင်းသားများသည် လူသူလိလွတ်တော်ရှေ့၌ တန်းစီနေရာယူထားခဲ့ကြသည်။



အဆိုပါနေရာသည် ယခင်အက်စ်အာရီစီသမ္မတ မက်ဆိုဒလာဗီနိုက လူတိုင်းအတွက် အခမဲ့ပညာရေးရရှိရန် မိန့်ခွန်း တစ်ရပ်ကို လူထုသို့ ဟောပြောခဲ့သော နေရာဖြစ်သည်။ (ဆင်ဟွာ)

အမေရိကသမိုင်းတွင် အင်အားအပြင်းဆုံးမုန်တိုင်း မက္ကဆီကိုကမ်းရိုးတန်းသို့ ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်

မက္ကဆီကိုစီးတီး အောက်တိုဘာ ၂၄
 မက္ကဆီကိုနိုင်ငံ၌ အင်အားပြင်းထန်သော ပက်ထရစ်စီယာဟာရီကိန်းမုန်တိုင်း ဝင်ရောက်ခဲ့ရာ ရေကြီးမြေပြိုမှုများ ဖြစ်လာနိုင်ကြောင်း မက္ကဆီကိုသမ္မတက အသိပေးပြောကြားလိုက်သည်။
 အမေရိကသမိုင်းတွင် စံချိန်တင်အင်အားကြီးမားသော ပက်ထရစ်စီယာဟာရီကိန်းမုန်တိုင်းသည် ယခုအထိ ပျက်စီးမှုများသေးသော်လည်း စိုးရိမ် ထိတ်လန့်ဖွယ်ကောင်းသည့် အနေအထားရှိကြောင်း သမ္မတအနီးမှစုစုံစုံနီကုံးက ပြောသည်။
 အဆိုပါမုန်တိုင်းသည် သောကြာနေ့က မက္ကဆီကိုအနောက်ပိုင်းသို့ လေပြင်းများနှင့်အတူ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းခဲ့သည်။ ယင်း မုန်တိုင်း မှာ တစ်နာရီပိုင်း ၁၀၀ နှုန်းဖြင့် တိုက်ခတ်ခဲ့ရာ ကုန်းတွင်းပိုင်းသို့ဝင်ရောက်ပြီး အားပျော့သွားပြီဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်ဟာရီကိန်းစင်တာက ပြောသည်။



အဆိုပါ ဟာရီကိန်းမုန်တိုင်းသည် သမုဒ္ဒရာ၌ရှိနေစဉ် လေတိုက်နှုန်းမှာ တစ်နာရီ ပိုင်း ၂၀၀ နှုန်းရှိခဲ့ပြီး အနောက်ကမ္ဘာခြမ်း၌ အင်အား အပြင်းထန် ဆုံးမုန်တိုင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။ ယင်းမုန်တိုင်းကြောင့် မက္ကဆီကိုနိုင်ငံ ပစ်ဖိတ်ကမ်းရိုးတန်းမှ ထောင်နှင့်ချီသော ဒေသခံများနှင့် ခရီးသွားစည်သည်များ ဘေးလွတ် ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းပေးခဲ့ရသည်။ ယင်းမုန်တိုင်းသည် မက္ကဆီကို မြောက်ပိုင်း ကုန်းတွင်းပိုင်း၌လည်း ဆက်လက်ရွေ့လျားလျက်ရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ဒါကာမြို့ဟောင်း၌ လက်ပစ်ပုံးသုံးလုံးပေါက်ကွဲ တစ်ဦးသေဆုံး၊ ၇၀ ဒဏ်ရာရရှိ

ဒါကာ အောက်တိုဘာ ၂၄
 ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ မြို့ဟောင်း ဒါကာ၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သော ဒါကာမြို့ဟောင်းရှိ အရေးကြီး အဆောက်အအုံ တစ်ခုရှေ့၌ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က အရူပါ ဂုဏ်ပြုပွဲအတွက် ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်နေစဉ်ပေါက်ကွဲမှုများ ဖြစ် ပေါ်ခဲ့ရာတစ်ဦးသေဆုံးပြီး အမြောက် အမြားဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ဆင်ဟွာ သတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။
 ပေါက်ကွဲမှုသည် သူတော်စင် အရူပါကို ပူဇော်ရန် ရိုးရာမပျက် ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် ရိုးယိုက်မွတ်ဆလင်များ စုရုံးနေစဉ် ဒေသစံတော်ချိန် ၁ နာရီခွဲ၌ ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါ နေရာတွင် လက်လုပ် ပုံးသုံးလုံးပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့သော ကြောင့် လူငယ်တစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၇၀ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ရဲအရာရှိ တစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ ရိုးရာ ဓလေ့ထုံးစံအရ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ၏ သူတော်စင်အရူပါဂုဏ်ပြုပွဲအတွက် ပြင်ဆင်မှုများပြုလုပ်နေစဉ် ပေါက်ကွဲ မှုဖြစ်ပွားခြင်းသည် ပထမဆုံး အကြိမ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းဖြစ်ရပ်မှာ မည်သူက မည်သည်အတွက် ပြုလုပ်သည်ကို မသိရသေးပေ။ (ဆင်ဟွာ)

ဂါဇာနှင့် အနောက်ဘက်ကမ်းဒေသ၌ အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့များနှင့် ပါလက်စတိုင်းလူငယ်များကြား ပဋိပက္ခဖြစ်ပွား

ဂါဇာ အောက်တိုဘာ ၂၄
 အနောက်ရိုးတန်းနှင့် ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသ၌ ပါလက်စတိုင်းနှင့် အစွဲရော့ စစ်သားများအကြား အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်က ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားခဲ့သောကြောင့် အနည်းဆုံးပါလက်စတိုင်း ၉၆ ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ဆေးအဖွဲ့က ပြောခဲ့ သည်။
 အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့၏သေနတ်များဖြင့်ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ပါလက်စတိုင်း ၆၅ ဦးဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး ၎င်းဒဏ်ရာရရှိသူများတွင် ဆေးအကူလေးဦးနှင့် ဒေသခံ ကင်မရာသမားများ ပါဝင်ကြောင်း ဂါဇာကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပြောရေး ဆိုခွင့်ရှိသူက ပြောခဲ့သည်။
 ပါလက်စတိုင်းလူငယ်များနှင့် အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့များသည် အစွဲရော့နှင့် ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသမြောက်ပိုင်း၊ အရှေ့ပိုင်းနှင့် တောင်ပိုင်းဒေသရှိ နယ်ခြား မျဉ်းသတ်မှတ်နေရာများတွင် ပဋိပက္ခအသွင်ရောက်ရှိခဲ့သည်။ ပါလက်စတိုင်း လူငယ်များက လက်နက်အစစ်များ၊ ရော်ဘာကျည်ဆန်များ၊ မျက်ရည်ယို ဓာတ်ငွေ့များဖြင့် ပြန်လည်ပစ်ခတ်သော အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့များကို ကျောက်တုံး ကျောက်ခဲများဖြင့် ပြန်လည်တိုက်ခိုက်ခဲ့ကြကြောင်း မျက်မြင်တွေ့ရှိသူများက ပြောခဲ့သည်။ ထိုပဋိပက္ခသည် အဓိကအားဖြင့် မြောက်ပိုင်းနှင့် တောင်ပိုင်းရှိ ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသများတွင် ဖြစ်ပွားကြောင်း သိရသည်။ မြောက်ပိုင်း ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသတွင် အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့များ၏ ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ပါလက်စတိုင်းလူငယ်တစ်ဦး ဒဏ်ရာအပြင်းအထန်ရရှိခဲ့ပြီး သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ဂါဇာကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။
 အနောက်ဘက်ကမ်းရိုးတန်းဒေသရှိ မြို့များနှင့်ရွာများတွင် ပါလက်စတိုင်း လူငယ်များနှင့် အစွဲရော့တပ်ဖွဲ့များ အလားတူ ပဋိပက္ခများဖြစ်ပွားခဲ့သောကြောင့် ပါလက်စတိုင်း ၃၁ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း ပါလက်စတိုင်းကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားသည်။
 အောက်တိုဘာလအစောပိုင်းမှစ၍ အနောက်ဘက်ကမ်းရိုးတန်းနှင့်ဂါဇာ



ကမ်းမြောက်ဒေသတွင် အစွဲရော့လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များနှင့် ပါလက်စတိုင်းများ အကြား ပြင်းထန်သော ပဋိပက္ခများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ အစွဲရော့ဘက်မှ ၁၀ ဦးနှင့် ပါလက်စတိုင်းဘက်မှ ၅၅ ဦး လူချီကြာသော ပဋိပက္ခတွင် သေဆုံးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
 အဆိုပါ ပဋိပက္ခသည် အရှေ့ဘက် ဂျေရုဆလင်ရှိ အယ်အက်ဆာဒေသ၏ အထွက်အမြတ်ထားရာမြေပေါ်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သော မကျေလည်မှုမှ စတင်ခဲ့ ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
 ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်းက အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာသို့ လာရောက်ခဲ့ပြီး သံတမန်နည်းလမ်းဖြင့် အကြမ်းဖက်ပဋိပက္ခများကို ဖြေရှင်း ရန် အားထုတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန်ခေါ်ယူ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်သူ့လွှတ်တော်
ကြေညာချက် အမှတ် (၄/၂၀၁၅)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၁ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၂၄ ရက်)

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန်ခေါ်ယူခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၁၂၆၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ နှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေများ၏ နည်းဥပဒေ ၃ ၊ နည်းဥပဒေခွဲ(ခ)တို့အရ ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်၌ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၅ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်) တနင်္လာနေ့၊ နံနက် ၁၀ နာရီအချိန်တွင် စတင်ကျင်းပရန်ခေါ်ယူကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ပုံ) သူရဇွေမန်း
ဥက္ကဋ္ဌ

ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန်ခေါ်ယူ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
အမျိုးသားလွှတ်တော်
ကြေညာချက်အမှတ်(၅/၂၀၁၅)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၁ ရက်
(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၂၄ ရက်)

ပထမအကြိမ်အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန် ခေါ်ယူခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၁၅၅ နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၃၅ တို့အရ ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော်(၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော် ၌ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၅ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်) တနင်္လာနေ့၊ နံနက် ၁၀း၀၀ နာရီအချိန်တွင် စတင်ကျင်းပရန်ခေါ်ယူကြောင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်။

(ပုံ)ခင်အောင်မြင့်
ဥက္ကဋ္ဌ
အမျိုးသားလွှတ်တော်

နေပြည်တော် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးသို့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ သတင်းပို့ကြရန်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်ရှိ ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်၊ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီအချိန်တွင် စတင်ကျင်းပရန် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ခေါ်ယူထားရာ အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ဖိတ်စာများကို ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များထံသို့ ပေးပို့ထားပါသည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် အစည်းအဝေးအတွက် လိုအပ်သည့် ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ် နိုင်ရန် ဖိတ်စာလက်ခံရရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရရှိသည်ဖြစ်စေ နေပြည်တော် ရုံးအမှတ် (၂၀) လွှတ်တော်ရုံးသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၄ ရက်(စနေနေ့) ထက်မစော၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)ထက် နောက်မကျစေဘဲ သတင်းပို့ကြရန်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံးသို့ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ သတင်းပို့ကြရန်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသား လွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်၊ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီအချိန်တွင် စတင်ကျင်းပရန် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ခေါ်ယူထားရာ အဆိုပါအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ဖိတ်စာများကို အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များထံသို့ ပေးပို့ထားပါသည်။

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် အစည်းအဝေးဖိတ်စာ လက်ခံရရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရရှိသည် ဖြစ်စေ နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံးရာဆောင် (I-19) သို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၄ ရက်ထက် မစော ၁၅ ရက်ထက် နောက်မကျစေဘဲ သတင်းပို့ကြရန်နှင့် ကိုယ်စားလှယ်စိစစ်ရေးကတ်ပြားကို ယူဆောင်လာ ကြရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။

(သတင်းစဉ်)

အာဆီယံ ကင်းထောက်ညီလာခံအတွေ့အကြုံနှင့် အာရှ-ပစိဖိတ် ကင်းထောက်ညီလာခံတက်ရောက်မည့်အစီအစဉ်များရှင်းလင်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၄

ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ အာဆီယံ ကင်းထောက်ညီလာခံတွင် မြန်မာ နိုင်ငံ ကင်းထောက်အဖွဲ့အား အာဆီယံကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ အဖြစ် တစ်ညတစ်ညတည်း သဘောတူကြောင်းနှင့် ကမ္ဘာ့ ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုရေး ဆွေးနွေးပွဲ ကို မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင် များက ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် အာရှ-ပစိဖိတ် ဒေသ ဆိုင်ရာ ကင်းထောက်ညီလာခံသို့ တက်ရောက်ကြမည် ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်ညိုက ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် စိန်ရတုခန်းမ၌ ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ တွင်ကျင်းပမည့် အာဆီယံ ကင်း

ထောက်ညီလာခံ အတွေ့အကြုံနှင့် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာရှ-ပစိဖိတ် ကင်းထောက်ညီလာခံ တက်ရောက် မည့် အစီအစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားသည်။ ယင်းအတွေ့အကြုံရှင်းလင်းပွဲ တွင် ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် အာဆီယံကင်းထောက်ညီလာခံ အတွေ့အကြုံများကို လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အဖွဲ့ချုပ်၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်ကော်မတီ ဝင်များဖြစ်သည့် ဦးသာစိန်၊ ဦးမောင်မောင်ဝင်း၊ ဦးတင်လှိုင်၊ ဦးကြည်မောင်အေးတို့က ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက် အဖွဲ့အား ကမ္ဘာ့ကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင်



နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအဖြစ် ပါဝင်ရေး ဆွေးနွေးကြမည့် ကိုရီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ၌ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာရှ- ပစိဖိတ် ကင်းထောက်ညီလာခံသို့ မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင်များ

တက်ရောက်မည့် အစီအစဉ်နှင့် ပတ် သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက် ကော်မတီဝင်များနှင့် ကင်းထောက် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံအဖြစ် ပါဝင်ရေး ဆွေးနွေးကြမည့် ကိုရီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ၌ (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာရှ- ပစိဖိတ် ကင်းထောက်ညီလာခံသို့ မြန်မာနိုင်ငံကင်းထောက်အဖွဲ့ဝင်များ

ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက် ကော်မတီဝင်များနှင့် ကင်းထောက် ကြီးများက ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြ သည်။ ဆက်လက်၍ တက်ရောက်လာ (သတင်းစဉ်)

နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်းရွာမည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

မိုးလေဝသနှင့် လေဗေဒ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန သတင်း ထုတ်ပြန်ချက်အရ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်တွင် ကချင်ပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အထက် ပိုင်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီး၊ မွန်ပြည်နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရခိုင် ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချွန်း ရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီစည်းဝေး

တောင်ကြီး အောက်တိုဘာ ၂၄

ရှမ်းပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေး စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ အစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့၊ ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ရှမ်းပြည်နယ် ရွေးကောက်ပွဲ ဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးစီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လုံခြုံရေး နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဝိုလ်မှူးကြီး စိုးမိုးအောင်

က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကော်မတီဝင်များက ရွေးကောက်ပွဲနှင့် ပတ်သက်သည့် ကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြခြင်း၊ ခရိုင်ရဲမှူးများ၊ မြို့နယ်ရဲမှူးများက ရွေးကောက်ပွဲလုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေ အနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်း၊ ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးချုပ်အောင်အောင်က လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများကို ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းတင်ပြကြောင်း သိရသည်။

ဇော်မျိုးနိုင်

ဥပဒေရေးရာဌာန အကြိမ်(၇၀)မြောက် အသံမဲမဟာပဌာန်း ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

နေပြည်တော် ဥပဒေရေးရာဌာန အကြိမ်(၇၀)မြောက် အသံမဲမဟာပဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲမဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ၁၃၇၇ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၁ ရက် စနေနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက ဥပဒေရေးရာဌာန အကြိမ်(၇၀)မြောက် အသံမဲမဟာပဌာန်း ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဖွင့်ပွဲမဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ၁၃၇၇ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၁ ရက်မှ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့အထိ ငါးရက်တိုင်ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်၍ ကြွရောက်ကြည့်ညှိပူဇော်နိုင်ကြပါကြောင်း သိရသည်။

သီဟနသိန်း

ဓာတုဓယဓာတ်ပေါင်းစုစေတီတော်မြတ်ကြီး နဝမအကြိမ် အသံမဲမဟာပဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျသီရိမြို့နယ် ဘောဂဝတီရပ်ကွက်တွင် တည်ထားကိုးကွယ်ထားရှိသော ဓာတုဓယဓာတ်ပေါင်းစုစေတီတော်မြတ်ကြီး၏ နဝမအကြိမ် အသံမဲမဟာပဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက စေတီတော်ပရိဝုဏ်အဘိသန္ဓေဗိမာန်တော် မဟာမြတ်မုနိရုပ်ရှင်တော် ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူသည့် ဂန္ဓကုဋ်တိုက်၌ကျင်းပရာ ဇေယျသီရိမြို့နယ် သံဃာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မဟာဝိတိယာရုံကျောင်းတိုက် နာယကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကဝိန္ဒအမှူးပြုသောအရှင်သူမြတ်များ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ကော်မတီဝင်(ဌာနကြီးမှူး) ဦးအောင်ကျော်ငြိမ်နှင့် ဌာနမှူးများ၊ တာဝန်ရှိသူများ၊ အနီးဝန်းကျင်ရှိ အဆောင်နေ ဝန်ထမ်းများ၊ ဝတ်ရွတ်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ကြည့်ညှိကြသည်။

အခမ်းအနားကို ဆရာတော်သံဃာတော်များဦးဆောင်၍ ပရိသတ်အားလုံးက ပဋ္ဌာန်းပစ္စယုဒ္ဒေသပါဠိတော်ကို သုံးကြိမ်ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကာ အလှည့်ကျ ပဌာနာဏက သံဃာတော်က မဟာပဋ္ဌာန်းဒေသနာတော်ကို စတင်ရွတ်ဖတ် ပူဇော်ခဲ့ပြီး ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ညွှန်လမ်းညွှန်သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် ဟိုတယ်သစ်ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၂၄

ညွှန်လမ်းညွှန် (အခြေခံ) သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄၉)ဆင်းပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ ပန်ဒါဟိုတယ်၌ ကျင်းပ ရာ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး လုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးဌေးအောင် တက်ရောက် အမှာ စကားပြောကြားပြီး ထူးချွန်ဆု ရရှိသူများကို ဆုများချီးမြှင့် သည်။

ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းရှိ ဝိယက်နမ် နိုင်ငံ Hoang Anh Gia Lai က ရာနှုန်းပြည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြင့် တည်ဆောက်ပြီးစီးသည့် MELIA Yangon Hotel ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား သို့ တက်ရောက်အမှာစကားပြော ကြားသည်။

ထို့နောက် HAGL Group မှ CEO Mr. Vo Truong Son က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဝိယက်နမ်နိုင်ငံသံ



အမတ်ကြီး H.E. Pham Thanh Dung က မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွား လုပ်ငန်း ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာသည် နှင့်အမျှ မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဝိယက်နမ် နိုင်ငံတို့အကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု

ကို ပိုမိုအခွန်ရှည်စေမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ

ဝိယက်နမ်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က MELIA Yangon Hotel ကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြ သည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်မှ လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြော

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၂၄

မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသား လူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်သည် လူ့အခွင့်အရေး ဆိုင်ရာ အသိပညာများကို စက်တင်ဘာ ၇ ရက်မှစ၍ နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် ဌာနကြီးများသို့ သွားရောက်ဆွေးနွေးဟောပြောလျက်ရှိရာ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြနှင့် ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးဇော်ဝင်းတို့အဖွဲ့သည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ ဝန်ထမ်း ၆၀၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ ဝန်ထမ်း ၅၀၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်မှ ဝန်ထမ်း ၁၀၀ စုစုပေါင်း ၂၁၀ တို့ကို လွှတ်တော်ဝင်း ဇေယျသီရိဆောင်၌လည်းကောင်း၊ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးယုလွင်အောင်နှင့် ဒေါက်တာမြင့်ကြည်တို့ပါဝင်သောအဖွဲ့သည် နံနက်ပိုင်း၌ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးမှ ဝန်ထမ်း ၅၀ နှင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ ဝန်ထမ်း ၉၀ စုစုပေါင်းဝန်ထမ်း ၁၄၀ တို့ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၌ လည်းကောင်း၊ ညနေပိုင်းတွင် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံးမှ ဗိုလ်မှူးချုပ်တစ်ဦး၊ ဗိုလ်မှူးကြီး ၁၄ ဦး၊ ဒုဗိုလ်မှူးကြီး ၃၈ ဦး အပါအဝင် အရာရှိ ၂၅၄ ဦး၊ အခြားအဆင့်စစ်မှုထမ်း ၃၀၀ စုစုပေါင်း ၅၅၄ ဦးတို့ကို နဝဒေးခန်းမ၌ လည်းကောင်း ဆွေးနွေးဟောပြောမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြ သည်။ ဆွေးနွေးဟောပြောရာတွင် အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်နှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံက လက်မှတ်ရေးထိုး လက်ခံကျင့်သုံးလျက် ရှိသည့် ကလေးသူငယ်အခွင့် အရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်၊ အမျိုးသမီး များအား နည်းမျိုးစုံဖြင့်ခွဲခြားမှု ပပျောက်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်၊ မသန်စွမ်းသူများအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်များအကြောင်းကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်းနှင့် ယခုဟောပြောမှုများအပါအဝင် ဌာနကြီးပေါင်း ၄၀ ကို ဟောပြောခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပေ ၂၄၀ အရှည်ရှိ ပုလောကုန်း-ဝက်တိုးတံတားဖွင့်

ပုလော အောက်တိုဘာ ၂၄

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြတ် ခရိုင် ပုလောမြို့နယ် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောက်လုပ် ပြီးစီးခဲ့သော ပုလောကုန်း-ဝက်တိုး တံတားဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲကျ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထင်အောင်ကျော်က အမှာ စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပုလောကုန်း- ဝက်တိုးတံတားဖွင့်ပွဲ အထိမ်းအမှတ် ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အခမ်းအနား ကို အဆိုပါတံတားမုခ်ဦး၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ အမျိုးသား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးလှစိုး၊ ပုလောမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသူရထွန်းလင်းနှင့် ပုလောမြို့နယ် လူ့ရည်ချွန် မအေးသဗ္ဗာဒိုင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး တိုင်းဒေသ ကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များက ကမ္ဘာ့ ကျောက်တိုင်အား နံ့သာရည်ပက်ဖျန်း

ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ပုလောကုန်း-ဝက်တိုး တံတားသည် ပုလောမြို့နယ်၏ အသက်ဖြစ်ပြီး နန်းတောင်၊ ပုလော ကုန်း၊ ပုလောဖျား၊ ရှမ်းဒွတ်၊ မီးကျောင်း သိုက်စသည့် ကျေးရွာအုပ်စု(၅)အုပ်စု ရှိ ကျေးရွာ ၂၅ ရွာနှင့် ဆက်စပ်လျက်

ရှိပြီး အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၁၉၅၇ စု၊ လူဦးရေ ၉၂၉၀ ကို လူမှုစီးပွား ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးတို့ကို များစွာ အကျိုးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ယခင်က အဆိုပါ တံတားသည် သစ်သားတံတားဖြစ်ရာ ပုလော မြို့နယ်သည် မိုးများသောဒေသ

ဖြစ်သည်နှင့်အညီ နှစ်စဉ်တံတား ကျိုးကျပျက်စီးမှုများရှိခဲ့၍ ပြင်ဆင် ခဲ့ရပြီး ငွေကြေးအကုန်အကျများ ခဲ့ရာမှ ယခုအခါ သံကူကွန်ကရစ် တံတားအဖြစ် တည်ဆောက်ပေးခဲ့ရာ အဆိုပါဒုက္ခတို့မှလွတ်ကင်း၍ လူမှု စီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်

ဖြစ်ရာ ယခုလို တံတားကြီးတစ်စင်း ဖြစ်မြောက်အောင် ဆောင်ရွက်ပေး ပါသော နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးနှင့် တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ နှင့်တာဝန်ရှိသူများကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ပါကြောင်း ရပ်မိရပ်ဖ တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးစံဝင်းက ပြောကြား သည်။

(၃၀-၅-၂၀၁၅)တွင် ပြီးစီးသည်။ တံတားအရှည်မှာ ပေ ၂၄၀၊ အကျယ် ၁၄ ပေ၊ အမြင့်ပေ ၂၀ရှိပြီး ဘိုးပိုင် သံမဏိရက်မသံကူကွန်ကရစ်တံတား ဖြစ်ကာ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေး နှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံ ငွေမှကျပ်သန်းပေါင်း ၅၄၀ ကုန်ကျခံ ကာ နေတိုင်းကျော်ကုမ္ပဏီက တာဝန် ယူတည်ဆောက်ခဲ့ကြောင်း သိ ရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)



ကယားပြည်နယ် ပြည်နယ်ခန်းမသစ်ဖွင့်ပွဲ လွှဲပြောင်းမြို့၌ကျင်းပ



လွှဲပြောင်း အောက်တိုဘာ ၂၄
 ကယားပြည်နယ် ပြည်နယ်ခန်းမသစ်ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါနေရာ၌ ကျင်းပသည်။
 ရှေးဦးစွာ ပြည်နယ်ခန်းမသစ်ကြီးကို ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ရှင်အဖွဲ့ဝင် ကယားပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဦးစိုင်းခမ်းဝင်း နှင့် လွှဲပြောင်းမြို့ မြို့မိမြို့ဖ ဦးခီးရယ်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြ သည်။ (ဝဲပုံ)
 ဆက်လက်၍ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က လွှဲပြောင်း မြို့တော်ခန်းမသည် ၁၉၉၂ ခုနှစ်မှာ တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး သက်တမ်းအားဖြင့် ၂၃ နှစ် ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ လူဦးရေ ပိုမိုတိုးတက်လာပြီး မြို့တော်လွှဲပြောင်းတွင် ခုညား ထည့်ဝါပြီး အဆင့်မြင့်ခန်းမဆောင်သစ်တစ်ခု လိုအပ်နေ သည့်အတွက်ကြောင့် ခန်းမဆောင်သစ်ကြီးကို ဖွင့်လှစ် ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။
 ထို့နောက် နန်းအေးရိပ်ကုမ္ပဏီမှ ဒါရိုက်တာ ဒေါ်နန်းစန်းစန်းအေးက ခန်းမသစ်တည်ဆောက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး အဆောက်အအုံနှင့် ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်းများကို ဗမာတိုင်းရင်းသား ရေးရာဝန်ကြီး ဦးစိန်ဦးထံသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(ခရိုင် မြန်/ဆက်)

ညောင်တုန်းမြို့နယ် ရေဘေးသင့်ဒေသရှိမူကြိုကျောင်းပြန်လည်ဆောက်လုပ်ရန် မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ သွားရောက်လှူဒါန်း

ညောင်တုန်း အောက်တိုဘာ ၂၄
 ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့နယ်တွင် ရေဘေးသင့်ဒေသများဖြစ်သော ပါလဲ၊ ကျေးရွာရှိ အထက်တန်းကျောင်းခွဲမှ မူကြိုကျောင်း ပြန်လည် ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက် နံနက်က သွားရောက်လှူဒါန်းခဲ့သည်။
 အဆိုပါမူကြိုကျောင်းသည် လက်ရှိအနေအထားအရ ဝါးခင်း၊ ဝါးကာ၊ ဓနိမိုးဖြင့် ကလေးငယ် ၂၁ ဦးအား ပြုစု ပျိုးထောင်ပေးလျက်ရှိသည်။ ယင်းကျောင်းကို ကွန်ကရစ် အဆောက်အအုံဖြင့် ဆောက်လုပ်မည်ဆိုပါက ငွေကျပ် သိန်း ၆၀ ကျော်ကုန်ကျမည်ဖြစ်သည်။ ကျေးလက်ဒေသရှိ ငယ်ရွယ်နုနယ်သော မူကြိုအရွယ်ကလေးငယ်များကို

စိတ်ဓာတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ အသိပညာပိုင်းဆိုင်ရာ၊ အတတ် ပညာပိုင်းဆိုင်ရာများ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ပြုစုပေးနိုင်ရေးတို့ကိုရည်ရွယ်၍ အလျား ၃၅ ပေ၊ အနံ ၁၈ ပေရှိ တစ်ထပ်ကွန်ကရစ် အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ချုပ်(ဗဟို)က လှူဒါန်းသော ရေဘေးသင့်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်း များတွင် အသုံးပြုရန် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကို မြို့နယ် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ချိုလင်သန့်က ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်မြမြမော်နှင့် ကျောင်း အကျိုးတော်ဆောင်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရွှေကျီးထံသို့ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဝင်းမြင့်ကျော်(ညောင်တုန်း)

မော်ချီးဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် နောင်ချိုမြို့မှ ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများ သွားရောက်လှူဒါန်း

နောင်ချို အောက်တိုဘာ ၂၄
 မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ကယားပြည်နယ် မော်ချီးဒေသ၌ မြေပြိုကျသဖြင့် နေအိမ်များနှင့် လူများ ထိခိုက်သေဆုံးမှုများဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) နောင်ချိုမြို့မှ စေတနာ့မှန် လှူမှုကူညီရေးအသင်းမှ ဦးနေဦးသာ ဦးဆောင်၍ အသင်းဝင်များက သွပ်အချပ် ၆၀၀၊ ဘီလပ်မြေ အိတ် ၁၈၀၊ သံရောရာ ၈၀၀၊ တန်ဖိုး ငွေကျပ် သိန်း ၅၀ ကို နောင်ချိုမြို့မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် အိမ်ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများ တင်ဆောင်ကာ အသင်းသား ၂၀ ဖြင့် အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်က ကယားပြည်နယ် မော်ချီးဒေသသို့ သွားရောက်လှူဒါန်းရန် ထွက်ခွာ သွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
စိုးဝင်း(နောင်ချို)

တောင်ကုတ်၊ သံတွဲမြို့များသို့ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးကွင်းဆင်း

စစ်တွေ အောက်တိုဘာ ၂၄
 ရခိုင်ပြည်နယ် ခေတ္တပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြအောင်သည် အောက်တိုဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက တောင်ကုတ်မြို့၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည့်အခမ်းအနားတွင် တက်ရောက်လာကြသည့် ဒေသခံပြည်သူများက ဒေသ၏လိုအပ်ချက်များကို ခေတ္တပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ထို့နောက် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး ရေကြီးမှုကြောင့် တောင်ကုတ်ချောင်းကမ်းပါး ပြိုကျပျက်စီးမှုကို ချောင်းထိန်းနံရံတည်ဆောက်နေမှုအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။
 ထို့နောက် ခေတ္တပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သည် ကင်းမော်ကျေးရွာ ဆိပ်ခံတံတားတည်ဆောက်နေမှုကို သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး သိမ်ကုန်းကျောင်းဆရာတော်အား သွားရောက်ဖူးမြော်၍ လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)

ရေဘေးသင့်ဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အကျိုးပြု ဘက်စုံသက်မွေးပညာသင်တန်းဆင်း

ဟင်္သာတ အောက်တိုဘာ ၂၄
 ရောဂါတိုင်း ဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့၌ ရေဘေးသင့်ဒေသ ပြန်လည် ထူထောင်ရေးအတွက် အကျိုးပြုမည့် ဘက်စုံသက်မွေး ရက်တိုသင်တန်းဆင်းပွဲကို အောက်တို ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အစိုးရနည်းပညာ အထက်တန်း ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။
 သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက အမှာစကား ပြောကြားခြင်း၊ အစိုးရနည်းပညာ အထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းအုပ် ကြီး ဦးမျိုးမြင့်အောင်က သင်တန်း ဆင်းအမှာစကား ပြောကြားခြင်း၊ လက်တွေ့အသုံးချ ပန်းရန်ပညာသင်

တန်း၊ လယ်ယာသုံးစက်ပစ္စည်း ကိရိယာများ တိုင်တွယ်အသုံးပြုပုံ သင်တန်းနှင့် အိမ်တွင်းလျှပ်စစ် ပိုင်ယာသွယ်တန်းခြင်း လုပ်ငန်း သင်တန်းတက်ရောက် ပြီးမြောက် သော သင်တန်းသားများအား နည်းပြ ဆရာ ဆရာမများနှင့် တာဝန်ရှိသူ များက သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များ ပေးအပ်ခြင်း၊ သင်တန်းသားတစ်ဦး က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည် ပြောကြားခြင်းများ ပြုလုပ်ကြသည်။
 အဆိုပါသင်တန်းကို အောက်တို ဘာ ၁ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ် ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဟင်္သာတမြို့နယ်တွင်းရှိ ရေကြီးနစ်မြုပ်ခဲ့သည့် ဒေသများမှ သင်တန်းသား ၅၃ ဦးကို စာတွေ့ သင်ကြားပေးခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။
 ထို့ပြင် အစိုးရအထက်တန်း ကျောင်း(ဟင်္သာတ) POLYTECH- NIC CENTER ဘက်စုံသက်မွေး ပညာသင်ဌာနမှ လာမည့်နှစ်တွင် အခြေခံအီလက် ထရွန်နစ်သင်တန်းနှင့် အခြေခံ ကွန်ပျူတာသင်တန်း အပတ်စဉ်(၃) ကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမည်ဖြစ်၍ သင်တန်း တက်ရောက်လိုသူများ အနေဖြင့် မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ လိုင်စင် ဓာတ်ပုံတစ်ပုံယူဆောင်၍ ဘက်စုံ သက်မွေးပညာဌာနသို့ စာရင်း ပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
(ခရိုင် မြန်/ဆက်)



ဟိုပုံးမြို့နယ် ကျောက်တန်းကျေးရွာအုပ်စု အမကကျောင်းဆောင်သစ်လွှဲပြောင်း

ဟိုပုံး အောက်တိုဘာ ၂၄
 ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံမှ နိပုန်ဖောင်ဒေးရှင်း (စေတနာ)အဖွဲ့တို့၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် စေတနာအဖွဲ့နှင့် ဒေသခံပြည်သူများ ပူးပေါင်းဆောက်လုပ်ခဲ့သော ဟိုပုံး ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံးမြို့နယ် ကျောက်တန်း ကျေးရွာအုပ်စု သက်သာကျေးရွာ သက်သာအခြေခံပညာ မူလတန်းကျောင်းဆောင်သစ်ကို ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအား အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က သက်သာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒေသဦးစီးအဖွဲ့ဝင် ဦးခွန်အေးမောင် က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကျောင်းဆောင်သစ်နှင့် ပတ်သက်၍ စာရွက်စာတမ်းများကို စေတနာအဖွဲ့၊ စီမံကိန်းဒေသ ဒါရိုက်တာက လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရာ ဒုတိယ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးကိုကိုကလည်းကောင်း၊ စေတနာ အဖွဲ့က ပေးအပ်သော ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေကျပ် ၄၂ သိန်းကို စီမံကိန်းဒေသ ဒါရိုက်တာက ပေးအပ်ရာ ကျေးရွာဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်ကလည်း ကောင်း လက်ခံယူပြီး ကျေးရွာဒေသခံ ရပ်မိရပ်ဖတစ်ဦး က ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပြန်လည်ပေးအပ်ရာ တာဝန် ရှိသူများက လက်ခံယူခဲ့သည်။
နန်းဦးခမ်း(ဟိုပုံး)

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ထောက်ခံကြိုဆိုပွဲများကျင်းပ

မိုင်းယောင်း

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်ခရိုင် မိုင်းယောင်းမြို့၌ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအား ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများက ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် မြို့မအားကစားကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ဦးစိုးစောတင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ဒေါ်နန်းမြမြလွင်နှင့် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ဦးစိုးခမ်းလူတို့က တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် (NCA) အောင်မြင်စွာ လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအား ထောက်ခံခြင်း အဆိုကိုလည်းကောင်း၊ ဦးစိုးခမ်းက ထောက်ခံကြိုဆိုခြင်း အဆိုကိုလည်းကောင်း တင်သွင်းကြပြီး သဘာပတိက တက်ရောက်လာသူများ၏ ထောက်ခံသဘောတူညီကြောင်းကို တောင်းခံရယူရာ တက်ရောက်လာသော ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများက တစ်ခဲနက်ထောက်ခံခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)



ကျိုင်းတုံ

ရှမ်းပြည်နယ် ကျိုင်းတုံမြို့မ အားကစားကွင်း၌ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနား ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့ပေါ်ရှိ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရက်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် အထောက်အကူပြုဥက္ကဋ္ဌများ၊ NGO အဖွဲ့များ၊ မြို့မိမြို့မများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ (ကျိုင်းတုံ)

မိုးညို

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် မိုးညိုမြို့အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ထောက်ခံသည့်အခမ်းအနား အား အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ကျင်းပ၏။ သဘာပတိ ဦးစောလွင်က တက်ရောက်လာကြ သူများ၏ သဘောထားကို မေးမြန်းရာ အားလုံးကသဘောတူထောက်ခံကြကြောင်း သိရသည်။

ခင်လတ်(မိုးညို)



ဖီးကုန်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် ဖီးကုန်းမြို့၌ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက် နံနက်က မြို့နယ်ခန်းမ၌ကျင်းပသည်။ ယင်းအခမ်းအနားတွင် ရွာရှောင်ကျေးရွာမှ ကရင်တိုင်းရင်းသား စောစိသား၊ လေးပုဂံကျေးရွာမှ ကရင်တိုင်းရင်းသား စောမင်းဇော်နှင့် တက်ရောက်လာသူများက ထောက်ခံဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ဖီးကုန်း)

ပေါင်းတည်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပေါင်းတည်မြို့နယ်၌ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို ရန်ကုန်-ပြည်လမ်းရှိ မြို့နယ်အားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပရာ သဘာပတိ ဦးကျော်က အခမ်းအနားတက်ရောက်လာသူများထံမှ ထောက်ခံသဘောတူညီမှုကိုရယူရာ အားလုံးက သဘောတူကြောင်း တညီတညွတ်တည်း ထောက်ခံကြကြောင်း သိရသည်။

တင်ဝင်းဇော်

တောင်ကြီး

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) တောင်ကြီးမြို့ ရှမ်းပြည်နယ်လေ့ကျင့်ရေးအားကစားရုံ၌ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကျင်းပခဲ့သည်။

ထို့နောက် ရှမ်းတိုင်းရင်းသား ဦးစိုးနွတ်က တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းကို ထောက်ခံကြောင်းအဆို တင်သွင်းရာ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသား ဦးခွန်မောင်မောင်ထွန်းက ထောက်ခံကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက် စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအပေါ် တက်ရောက်လာသောဒေသခံ တိုင်းရင်းသားများက တစ်ခဲနက်ထောက်ခံခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

မူဆယ်

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်မြို့နယ်၌ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က မူဆယ်မြို့ လေယာဉ်ကွင်းဟောင်းမှ စုစည်းပြီး မူဆယ်မြို့တော်ခန်းမအထိ ပြည်သူများက ဝိနိုင်းပိုစတာကြီးများနှင့် လက်ကိုင်ပိုစတာများကိုဆောင်၍ ကြွေးကြော်သံများဖြင့် စီတန်းလှည့်လည်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

ဖာပွန်

တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် NCA လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအား ကရင်ပြည်နယ် ဖာပွန်မြို့နယ်ရှိ အဖွဲ့အစည်းပေါင်းစုံနှင့် ပြည်သူများ ထောက်ခံပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ခရိုင်စုပေါင်းရုံး ယွန်းစလင်းခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိသည်။

သိန်းစိုးမြင့်(ပြန်/ဆက်)

လွိုင်ဘွဲ့

လွိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၌ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအား လွိုင်ဘွဲ့မြို့နယ် ပြည်သူများက ဂုဏ်ပြုထောက်ခံပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က ကပုလိကျေးရွာ၌ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မဲဆမိတ်ဆရာတော် အရှင်စန္ဒာရေက ဩဝါဒစကားမိန့်ကြားပြီး မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ကျေးရွာအုပ်စု ၁၀ အုပ်စုမှ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသား စုစုပေါင်း ၆၅၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

နမ့်ခန့်

ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) ပလောင် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသ နမ့်ခန့်မြို့နယ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက်က ဇယန်းကြီးဘုန်းကြီးကျောင်းဝင်း၌ ကျင်းပသည်။

ထောက်ခံပွဲအခမ်းအနားသို့ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်ခြောက်ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုများမှ ပြည်သူများ၊ တအာင်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုမှ ကော်မတီဝင်များ၊ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့များ ၃၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့သည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ကွတ်ခိုင်

တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်း ထောက်ခံသည့် အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက် နံနက်က ကွတ်ခိုင်မြို့ ပြည်ထောင်စုခန်းမ၌ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ဒေသခံ ပမာတိုင်းရင်းသား ဦးသန်းလှိုင်က NCA စာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးမှု ထောက်ခံအဆိုတင်သွင်းရာပြည်သူ ဦးသန်းနိုင်က အဆိုကို ထောက်ခံ ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာသူ များထံမှ သဘောထားကို ရယူခဲ့ရာ တစ်ခဲနက်ထောက်ခံခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (အယ်လ်စီ၊ မူဆယ်)

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေးသင်တန်းဖွင့်

မိုးညို အောက်တိုဘာ ၂၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် မိုးညိုမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲက ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲ မဲရုံများ၊ ဒုမဲရုံများများ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အသိပညာပေးသင်တန်း (၁/၂၀၁၅) ဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာလ တတိယပတ်က မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် ဦးကျော်ထွဋ်က တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးစောထွန်းဦးက ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ သင်တန်းသားများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားရှင်းလင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင်နှင့် တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပ

မာန်အောင် အောက်တိုဘာ ၂၄

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသောရွေးကောက်ပွဲဖြစ်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်နှင့် မြို့နယ်၊ ရပ်/ကျေးကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်များ တွေ့ဆုံပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မြို့နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရွေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာ မောင်မောင်ကြည်က အမှာစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်နှင့်အဖွဲ့ဝင်သည် ငအင်းအုပ်စု၊ ရဲကျွန်းအုပ်စုများသို့ သွားရောက်ပြီး မဲစာရင်း၊ မဲရုံတည်ဆောက်ထားမှုနှင့် မဲရုံအတွင်း မဲပေးပုံအဆင့်ဆင့် လက်တွေ့သရုပ်ပြသမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သိန်းဖေ(ပြန်/ဆက်)

မဲရုံများများ ဆင့်ပွားသင်တန်းနှင့် သရုပ်ပြပွဲကျင်းပ

နမ့်ခမ်း အောက်တိုဘာ ၂၄

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပရာတွင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ကြမည့် မဲရုံများ၊ ဒုမဲရုံများများအား ဆင့်ပွားသင်တန်းနှင့် သရုပ်ပြပွဲကို ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) နမ့်ခမ်းမြို့ မြို့နယ်ခန်းမ၌ အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက်က ကျင်းပသည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဇော်မင်းက တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပြီး မူဆယ်ခရိုင် ရွေးကောက်ပွဲအရာရှိ ဦးအောင်ကျော်စိုးက မဲရုံများ၊ ဒုမဲရုံများများအား ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပရာတွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းတာဝန်များ၊ မဲရုံပြင်ဆင်ထားရမည့်အခြေအနေနှင့် သိသင့်သိထိုက်သောအချက်အလက်များကို ပို့ချသွားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် အမက (၁) ၌ ခင်းကျင်းပြသထားသော အမှတ် (၅) နှင့် အမှတ် (၆) ရပ်ကွက်များ၏ မဲရုံပုံစံနှင့် ဆန္ဒမဲပေးသည့် ခင်းကျင်းပုံများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဣန္ဒာမင်း (နမ့်ခမ်း)

ခရီးသွားဆောင်းပါး



ဂူဖွယ်စုံလင် ရွှေသမင်တို့ ကျက်စားရာ နယ်မြေဆီသို့

ရွှေဘိုမြို့ကို ရောက်နေသည်မှာ နှစ်ရက်ရှိပြီ။ အလုပ်တာဝန်များ ပြီးပြတ်အောင်ဆောင်ရွက်လိုက်ရာ ည ၁၀ နာရီခန့်တွင် ပြီးစီးသွားသည်။ အလုပ်များပြီးပါက နာမည်ကျော် ရွှေသမင်များကျက်စားရာ ချပ်သင်းသဘာဝ ဘေးမဲ့တောသို့သွားရန် ကြိုတင်စိတ်ကူးထားသဖြင့် နောက်နေ့နံနက်စောစောကားဖြင့်သွားမည်ဟု ရွှေဘိုသားကိုင်းမြို့ ပြောစကားကြောင့် ဝမ်းသာသွားသည်။ ကမ္ဘာပေါ်၌ ရှားပါးနေပြီဖြစ်သော ရွှေသမင်များကို သဘာဝအတိုင်း လေ့လာမြင်တွေ့ခွင့် ရတော့မည်စိတ်ကြောင့် တော်တော်နှင့်အိပ်မပျော်ခဲ့။

ရွှေဘိုမြို့မှ နံနက် ၅ နာရီခန့် ကျွန်တော်တို့ မော်တော် ယာဉ်ဖြင့်ထွက်ခဲ့ရာ ကားအသွားအလာရှင်း သဖြင့် ခရီးတွင်သည်။ အအေးဓာတ်ဝင်စပြုသော ဆောင်းနံနက်ခင်း မို့လားမသိ ကားပြတင်းပေါက်မှ ဝင်ရောက်လာသည့် လေကအေးစိမ့်နေသည်။ ကား လမ်းဘေးဝဲယာတစ်လျှောက် လုပ်ငန်းခွင်ဝင်သူများ၊ စပါးပင်များဖြင့် ပြည့်နေသော လယ်ကွင်းများနှင့် ကျေးလက်နေအိမ်များကို မပြတ်တမ်း တွေ့မြင်လာ ရသည်။ နံနက် ၁၀ နာရီခန့်တွင် ချပ်သင်းရွာ အနောက်ဘက် သုံးကီလိုမီတာအကွာတွင်ရှိသော ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသို့ ဆိုက်ရောက်လေသည်။ “ချပ်သင်းဘေးမဲ့တော” ဟူသည့် အနီရောင် အောက်ခံပေါ်တွင် အဖြူရောင်ဖြင့် ရေးသားထားသော ဆိုင်းဘုတ်ကို တွေ့ရသည်။ သဘာဝကျစွာ လိုက်လျော ညီထွေမှုရှိစွာ ရေးသားထားသော ဆိုင်းဘုတ်က သစ်သားပြားပေါ်တွင် မပိတ်တမ်းဖြင့် နေရာယူ ထားသည်။ သစ်သားပြားအချို့ပေါ်၌ သတိပေးစာတန်း များကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသို့ ကျွန်တော် ပထမဆုံး ခြေချခွင့်ရခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ သွားလိုသည့် ဆန္ဒပြည့်ဝခဲ့ ဤလားမသိ တစ်ကိုယ်လုံး လွတ်လပ်ပေါ့ပါးလျက်ရှိသည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသည် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန့်ဘလူမြို့နယ်အတွင်း တည်ရှိသည်။ ရန်ကုန်မှလာ

လျှင် မန္တလေးသို့ မီးရထားဖြင့်လာရောက်ကာ မန္တလေးမြို့မှ ရွှေဘိုမြို့သို့ ကားဖြင့် လာရောက်ပြီး ရွှေဘိုမှ ချပ်သင်း ဘေးမဲ့တောသို့ ကားဖြင့် သွားရောက်လေ့လာနိုင်မည် ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်မှ ရွှေဘို-ချပ်သင်းအထိ မိုင်ပေါင်း ၅၇၇ မိုင်ရှိပြီး ရွှေဘိုမြို့မှ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသို့ မိုင် ၈၀ ခန့်ကားမောင်းလျှင် ရောက်ရှိလေသည်။ ကျွန်တော်တို့ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသို့ ရောက်ချိန်သည် နေအတန် မြင့်နေပြီဖြစ်သော်လည်း တောရိပ်၊ တောင်ရိပ်တို့ကြောင့် အပူချိန်မပြင်းထန်ချေ။ ရွှေဘိုသားကိုင်းမြို့က ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောသို့ မကြာခဏရောက်ရှိသဖြင့်ရာ အဆင်ပြေလေသည်။ အချို့ နေရာများတွင် လမ်းဟုပင် ပီပီပြင်ပြင်မရှိသည့်နေရာ များစွာ တွေ့မြင်ရသည်။ အောက်ခြေရင်းသော သစ်ပင် များကိုလည်း မြင်တွေ့ရသလို မိုးထိလွင့်ပျံနေသော အပင်များက နေပြောက်မထိုးအောင် ရှိနေတော့သည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောကို ၁၉၄၁ ခုနှစ်မှ စတင်တည်ထောင်ခဲ့ ခြင်းဖြစ်ပြီး အကျယ်အဝန်းမှာ ၁၀၃ ဒသမ ၅၅ စတုရန်း မိုင် ကျယ်ဝန်းသည်ဟု သိရသည်။ ခရီးဝေးသော်လည်း ရှားပါးသမင်မျိုးဖြစ်သော ရွှေသမင်မျိုးတို့က ခရီးသွား ဧည့်သည်များကို ဆွဲဆောင်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ခရီးသွား များအတွက် တန်ဖိုးရှိသောမြင်ကွင်းများကို တိုက်ရိုက် မြင်တွေ့လေ့လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့ ချပ်သင်း ဘေးမဲ့တောသို့ရောက်ချိန်တွင် ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးသွား



ဧည့်သည်အချို့ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ကင်မရာတချိန်ချိန် နှင့် ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်းရိုက်ယူနေသည့် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွား များမှာ နံနက်စောစောကပင် ရောက်ရှိလာကြောင်း၊ တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်တို့၏ နံနက်ခင်းလှုပ်ရှားမှုများကို မြင်တွေ့လေ့လာလိုချင်ကြောင်း သိရသည်။ “ရွှေသမင်တွေရှိတဲ့ နေရာဘက်သွားရအောင်” ဟု ကိုင်းမြို့က ပြောသဖြင့် လိုက်ပါသွားခဲ့သည်။ မြေကြီး လမ်းအတိုင်း လျှောက်လာခဲ့ရာ သစ်ပင်ထိပ်ဖျားပေါ်မှ ကျေးငှက်တို့အသံကြားရသည်။ မော့ကြည့်လိုက်ရာ တစ်ပင်နှင့်တစ်ပင်ပျံသန်းကာ သဘာဝအတိုင်းလွတ်လပ်စွာ နေထိုင်ကြသည့် ငှက်အချို့ကိုတွေ့ရသည်။ ဗျိုင်းနှင့်တူ သော်လည်း အမွှေးနှင့်အတောင်က အနက်နှင့်အဖြူရောင် ထားပြီး နှုတ်သီးကတိုတုတ်သဖြင့် ငှက်အမျိုးစားကိုခွဲခြား ခွဲခြား၍ မရ။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်း ငှက်မျိုးစိတ်ပေါင်း ၁၅၈ မျိုးခန့်ရှိကြောင်း သိရသည်။ လူသံမကြားရသော်လည်း ခပ်လှမ်းလှမ်းသစ်ပင် အုပ်စီမှ လွင့်ပျံလာသော ဥဩသံကိုသံသွားကြားရသည်။ မိုးအတုန်ဆောင်းအကူးကာလမှာပင် ဥဩသံကြား

သတင်းဆောင်းပါး-မောင်မောင်မြင့်ဆွေ ဓာတ်ပုံ-မောင်ချစ်ကြည်

နေရပြီ။ တိတ်ဆိတ်အေးချမ်းသော ချပ်သင်းတော အတွင်း ဥဩသံကြောင့် အလွမ်းစိတ်ဝင်ချင်သလိုပင်။ အပူပိုင်း သစ်တောများပေါက်ရောက်ရာ နေရာများတွင် ဥဩငှက်တို့ရှိတတ်စမြဲ။ “ဟိုမှာ... ဟိုမှာ... ရွှေသမင်”ဟု လေသံဖြင့် ပြောသော ကိုင်းမြို့အသံကြောင့် အတွေးရပ်သွား သည်။ သူညွှန်ပြရာသို့ကြည့်လိုက်ရာ ဦးချိုကားကားဖြင့် ရွှေသမင်တစ်ကောင်ကို မြင်တွေ့လိုက်ရသည်။ သစ်ပင်များကြားမှ ထိုးဆင်းလာသော နေရောင် အစက်အပြောက်များနှင့်အတူ ပေ ၁၀၀ ခန့်အကွာတွင် မတ်တတ်ရပ်ကာ ဟိုသည်ကြည့်နေသော ရွှေသမင်ကို အံ့ဩစွာမြင်တွေ့ရသည်။ ခန္ဓာကိုယ်အမွှေးအရောင်က ရွှေရောင်စစ်စစ် မဟုတ်သော်လည်း ကြည့်လိုက်သည် နှင့် ရွှေသမင်မှန်း သိသာနေသည်။ ဦးခေါင်းထက်တွင် ချိုဆိုင်နှစ်ခုက အချိုးအစားကျစွာ တည်ရှိနေပြီး မြင်တွေ့ရသည်မှာ မျက်စိမှမခွာနိုင်အောင် ဆွဲဆောင် နိုင်စွမ်းရှိသည်။ သစ်ပင်များကို အကာကွယ်ယူပြီး မြေပြင်၌ ဆောင့်ကြောင့်ထိုင်ကာ ရွှေသမင်၏ လှုပ်ရှားမှုကို အသံမထွက်စေဘဲ အသာအယာ စောင့်ကြည့် လေ့လာနေမိသည်။ ကမ္ဘာတွင် ရှားပါးနေပြီဖြစ်သော ရွှေသမင်မျိုးက မြန်မာနိုင်ငံတစ်ခုတည်း၌သာ အများဆုံးရှိနေသည်။ မျိုးသုဉ်းပျောက်ကွယ်မည့်အန္တရာယ်နှင့် ရင်ဆိုင်နေ ရသည့် ရွှေသမင်များကို ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်း ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ထားသည်မှာ အလွန်ကောင်း မွန်သော ဆောင်ရွက်မှုပင်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံ များဖြစ်သော ကမ္ဘောဒီးယား၊ ထိုင်း၊ လာအိုနှင့် အိန္ဒိယတို့တွင် ရွှေသမင်အကောင်ရေ အနည်းငယ်သာရှိတော့သည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တော၌ ၁၉၉၅ ခုနှစ်က ရေဒီယို အချက်ပြစနစ်အပြင် အခြားခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် လေ့လာမှတ်တမ်းတင်မှုအရ ရွှေသမင်ကောင်ရေ ၃၀၀၀ ကျော်ခန့်ရှိခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ အကောင် ရေ ၁၅၀၀ ကျော်သာရှိတော့ကြောင်း သိရသည်။ ဒေသခံများ၏ သတ်ဖြတ်မှု၊ တရားမဝင် အမဲလိုက် မှုဆိုးများ၏ လက်ချက်ဖြင့် ရွှေသမင်အကောင်ရေများစွာ လျော့နည်းကျဆင်းခဲ့ရသည်။ လွန်ခဲ့သည့် လေးလခန့် ကပင် ရွှေသမင်တစ်ကောင် ကားတိုက်ခံရပြီး သေဆုံး ခဲ့ကြောင်း သတင်းတစ်ပုဒ် ဖတ်ရှုခဲ့ရသည်ကို သတိရ မိသည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောဝန်းကျင်တွင် ကျေးရွာပေါင်း ၂၅ ရွာခန့်ရှိနေရာ အချို့ဒေသခံများလက်ချက်ကြောင့် ရွှေသမင်များ ဘေးအန္တရာယ်ကြုံတွေ့နေရမှုကို လျော့နည်းစေရန် အသိပညာပညာပေးတတ်မြန်စေခြင်း၊ ဟောပြောခြင်းတို့ကို ကျေးရွာများအရောက် ဆောင်ရွက်နေသော်လည်း လိုက်နာမှုအားနည်းနေဆဲ ဖြစ်သည်။ လိုက်နာမှုအားနည်းရသည့် အဓိကအချက် မှာ စားဝတ်နေရေးပင်ဖြစ်ပြီး နေ့စဉ်ဝင်ငွေနည်းပါး မှုပင်ဖြစ်သည်။ ရွှေသမင်နောက်တစ်ကောင် ထပ်ရောက်လာ သဖြင့် ရှေ့သို့တိုးကြည့်လိုက်ရာ နှစ်ဦးသားထိခိုက်မိပြီး ယိုင်လဲသွားသည့်အသံကြောင့် ရွှေသမင်များ ရုတ်ခနဲ ထွက်ပြေးသွားတော့သည်။ လျှပ်တစ်ပြက်အတွင်း မြင်ကွင်းမှ ပျောက်ကွယ်သွားသည့် ရွှေသမင်များကို ဟိုဟိုသည်သည် လိုက်ရှာကြည့်ရှုသော်လည်း မတွေ့ တော့။

စာမျက်နှာ ၁၇ သို့

သစ်ပင်များကြားမှ ထိုးဆင်းလာသော နေရောင် အစက်အပြောက်များနှင့်အတူ ပေ ၁၀၀ ခန့် အကွာတွင် မတ်တတ်ရပ်ကာ ဟိုသည်ကြည့် နေသော ရွှေသမင်ကို အံ့ဩစွာမြင်တွေ့ရ သည်။ ခန္ဓာကိုယ်အမွှေးအရောင်က ရွှေရောင် စစ်စစ် မဟုတ်သော်လည်း ကြည့်လိုက် သည်နှင့် ရွှေသမင်မှန်း သိသာနေသည်။



စာမျက်နှာ ၁၆ မှ



ကြီးမားသော ဦးချိုများရှိသော်လည်း သမင်များက တောအုပ်အတွင်း လျင်မြန်စွာပြေးလွှားနိုင်အောင် သဘာဝအသိဉာဏ်က ဖြည့်ဆည်းပေးထားသလားမသိ။ သစ်ပင်ချုံ့ချုံ့များဖြင့် ငြိပြီးသေဆုံးသော သမင်များက ရှားလေသည်။ ရွှေသမင်များမှာ အမြင့် ၁ ဒေသ ၅ မီတာရှိပြီး အချို့သက်တမ်း နှစ် ၂၀ ခန့်ရှည်ကြောင်း သိရသည်။ ကျွန်တော်တို့ ရွှေသမင်ကြည့်သည့်နေရာမှ ပြန်ထွက်ခဲ့သည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်း စမ်းချောင်းလည်း စီးဆင်းလျက်ရှိရာ အချို့ခရီးသွားများက လှေငယ်ဖြင့် တောအတွင်း လိုက်လံကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။ တဖြည်းဖြည်း လျှောက်လာခဲ့ရာ အောက်ခြေရင်းပြီး မြင့်မားစွာပေါက်ရောက်နေသော သစ်ပင်အချို့တွေ့မြင်ရသလို မြေပြင်၌ ဆေးဖက်ဝင်အပင်များစွာ ရှင်သန်နေသည်ကိုလည်း တွေ့ရသည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်း ဆေးဖက်ဝင်အပင်မျိုးစိတ်ပေါင်း ၇၀ ကျော်ရှိပြီး အချို့ ဝမ်းနိုးမျိုးစိတ်ဝင်အပင်များကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။

‘ချပ်သင်းဘေးမဲ့တော၌ ၁၉၉၅ ခုနှစ်က ရေဒီယိုအချက်ပြစနစ်အပြင် အခြား ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် လေ့လာမှတ်တမ်းတင်မှုအရ ရွှေသမင်ကောင်ရေ ၃၀၀၀ ကျော် ခန့်ရှိခဲ့သော်လည်း ယခုအခါ အကောင်ရေ ၁၅၀၀ ကျော်သာရှိတော့ကြောင်း သိရသည်။’



အပင်များကို စိတ်ဝင်စားစွာ ကြည့်ရှုနေစဉ်မှာပင် မလှမ်းမကမ်းရှိ သစ်ပင်တစ်ပင်ပေါ်သို့ ဖျတ်ခနဲ ပြေးတက်သွားသော တောကောင်ငယ်တစ်ကောင်ကို ရိပ်ခနဲတွေ့လိုက်ရသဖြင့် ရှာဖွေကြည့်လိုက်ရာ တောကြောင် တစ်ကောင်ဖြစ်နေသည်။ သစ်ကိုင်းတစ်ကိုင်းမှတစ်ကိုင်းသို့ လျင်မြန်သွက်လက်စွာ ခုန်ကူးသွားသည်မှာ စက္ကန့် ပိုင်းအတွင်း မြင်ကွင်းမှ ပျောက်ကွယ်သွားသည်။ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်း ကျားသစ်၊ တောဝက်၊ မြေခွေး၊ တောခွေး စသည့် မျိုးစိတ်များ၊ ကုန်းရေနှစ်မျိုးနေသတ္တဝါမျိုးစိတ်များစွာ နေထိုင်ကျက်စားကြောင်း သိရသည်။ တိရစ္ဆာန် မျိုးစိတ်များကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်လိုအပ်နေပြီး သစ်ခွပန်းများ၊ အပင်မျိုးစိတ်များစွာအပြင် ငှက်မျိုးစိတ် များကိုလည်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရန် လိုအပ်လျက်ရှိရာ ဒေသခံများ ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းမှသာ ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ နေက တဖြည်းဖြည်းမြင့်လာသည်။ ရွှေဘိုမှ မန္တလေးအထိ ပြန်ရမည်အချိန်ကိုတွက်ပြီး ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောအတွင်းမှ ပြန်ထွက်လာခဲ့သည်။ ကမ္ဘာပေါ်တွင် ရှားပါးနေပြီဖြစ်သော ရွှေသမင်များရှိရာ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ဂုဏ်ယူစရာ ဝမ်းသာစရာကောင်းနေသည်။ ပိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရမည်မှာလည်း ဒေသခံများအပါအဝင် အားလုံး၌ အသိရှိရမည်ဖြစ်သည်။ ရွှေသမင်တို့ ကျက်စားရာ ချပ်သင်းဘေးမဲ့တောက တဖြည်းဖြည်းဝေး၍ ကျန်ခဲ့ပြီ။ ။

ကမ္ဘာ့အံ့ဖွယ်သမိုင်းဝင် ဗစ်တိုးရီးယားရေတံခွန်

စုရည်မွန်

ဗစ်တိုးရီးယားရေတံခွန်သည် ဖိတ်ဘီယာနှင့် ဇင်ဘာဘွေ နယ်စပ်၌တည်ရှိပြီး ယင်း၏ထူထပ်ကြီးမားသော ရေစီးဆင်းမှုကို ဒေသခေါ် Mosi-oa-Tunya သို့မဟုတ် မြည်ဟိန်းနေသော မီးခိုးဟုတင်စားခေါ်ဝေါ်ကြသည်။ ဖိတ်ဘီယာနိုင်ငံမှစီးဆင်းသော ဗစ်တိုးရီးယား ရေတံခွန်သည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ သဘာဝအံ့ဖွယ်ခုနစ်ပါးတွင် တစ်ခုအဖြစ် ယူဆပြီး ၁၉၈၉ ခုနှစ်တွင် ယူနက်စကိုက ကမ္ဘာ့သမိုင်းဝင် အမွေအနှစ်အဖြစ် တရားဝင်ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ယင်းရေတံခွန်သည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ စီးဆင်းနေသော ရေအားလုံး၏ တစ်ခုတည်းသော အကြီးဆုံးရေစီးကြောင်း ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်အတူ ပြိုင်ဘက်ကင်းသည့် ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်မှုကိုလည်း ပိုင်ဆိုင်ထားသည်။ သို့သော်လည်း ယင်းရေတံခွန်သည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကျယ်ပြန့်ဆုံးနှင့် အရှည်လျားဆုံး ရေတံခွန်တစ်ခုတော့မဟုတ်ပါ။

အဆိုပါ ဒေသထင်ရှားလာခြင်းမှာ နက်နဲသော တောင်ကြားများနှင့် တောင်တန်းများမရှိဘဲ ညီညာပြန့်ပြူးသော ကုန်းပြင်မြင့်တစ်ခုဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ယင်းရေတံခွန်၏အမည်ကို စကော့တလန်လူမျိုး စူးစမ်းလေ့လာသူနှင့် သာသနာပြုတစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါက်တာဒေးဗစ်လီပင်စတန်တို့က ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုအချိန်မှာ ဗစ်တိုးရီးယားဘုရင်မကြီး၏ လက်ထက်ဖြစ်သောကြောင့် ယင်းရေတံခွန်ကို ဗစ်တိုးရီးယားဘုရင်မ၏ အမည်ဖြင့်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ရေတံခွန်ကို အပေါ်စီးမှကြည့်ပြီး ဥရောပသားများအနေဖြင့် လေယာဉ်စီးချိန်တွင် အံ့ဖွယ်မြင်ကွင်းကို မြင်ကောင်းမြင်နိုင်သော်လည်း ယခုကဲ့သို့ မြင်ကွင်းမျိုးကို တစ်ခါမျှ မမြင်ဖူးကြောင်း ဒေါက်တာဒေးဗစ်လီပင်စတန်က ကြေညာခဲ့သည်။

Mosi-oa-Tunya ခေါ် မြည်ဟိန်းနေသော မီးခိုးဟုခေါ်ရခြင်းမှာ ရေတံခွန်မှ ကျဆင်းလာသော အသံနှင့် ကျလာသောရေမှ ဖြာထွက်လာသော အမှုန်အမွှားလေးများကြောင့်ဖြစ်သည်။ ယင်းဒေသ အမည်မှာ ယနေ့တိုင် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် အသုံးပြုလျက်ရှိသည်။ ဖိတ်ဘီယာအနီးရှိ အမျိုးသားဥယျာဉ်ကိုလည်း Mosi-oa-Tunya ဟုခေါ်ဆိုပြီး ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းတွင် ယင်းအမည်ကို တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုလျက်ရှိသည်။ ဖိတ်ဘီယာနိုင်ငံသည် ၁၉၆၄ ခုနှစ်တွင် ဗြိတိန်မှခွဲထွက်ခဲ့ပြီး လွတ်လပ်သောနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်လာခဲ့သော်လည်း ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ဒေါက်တာဒေးဗစ်လီပင်စတန်တို့၏ ဆက်သွယ်မှုမှာ ယခင်ကကဲ့သို့ပင် ကောင်းမွန်လျက်ရှိသည်။ ယင်းသို့ခွဲထွက်ပြီးနောက် အင်္ဂလိပ်အမည်ဖြင့် ပေးထားသော အဆောက်အအုံများ၊ မြို့ကြီးများ၊ လမ်းများ၏ အမည်များကို ဖယ်ရှားပြီး အာဖရိကအမည်များဖြင့် ပြန်လည်အမည်ပေးခဲ့သော်လည်း ဒေါက်တာဒေးဗစ်လီပင်စတန်နှင့် ဆက်သွယ်နေသည့် လီပင်စတန်မြို့နှင့် တရားဝင် အမည်ဖြစ်သော ဝီတိုရိယာရေတံခွန်တို့သာ ပြန်လည်အမည်ပေးခြင်းမရှိသည့် ခြွင်းချက်တစ်ခုဖြစ်လာခဲ့သည်။

ရေတံခွန်အနီးရှိ ပတ်ဝန်းကျင်တွင် စိုစွတ်သောရာသီနှင့် ခြောက်သွေ့သော ရာသီဟု နှစ်မျိုးရှိပြီး စိုစွတ်သော (သို့) မိုးရာသီသည် နိုဝင်ဘာလကုန်မှ ဧပြီလဆန်းထိဖြစ်ပြီး ခြောက်သွေ့သောရာသီမှာ မတ်လနှောင်းပိုင်းမှ နိုဝင်ဘာလလယ်အထိဖြစ်သည်။ စိမ်းလန်းစိုပြည်သော

မြည်ဟိန်းနေသော မီးခိုးဟု ခေါ်ရခြင်းမှာ ရေတံခွန်မှ ကျဆင်းလာသော အသံနှင့် ကျလာသောရေမှ ဖြာထွက်လာသော အမှုန်အမွှားလေးများကြောင့်ဖြစ်သည်...



ပြည်နယ်တွင်းသာမက နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိပြည်သူများကို ဆွဲဆောင်မှုရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့၏ နှစ်စဉ်ရိုးရာမီးပုံးပျံပွဲတော်ကြီး နီးလာပြီဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲကြီးနီးလာသည့်အလျောက် ပြိုင်ပွဲဝင်များ၏ ခေတ်စနစ်နှင့်အညီ ဆန်းသစ်တီထွင်ကြံဆလာမှုသည် ပြိုင်ပွဲဝင်များကြား တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပြင်းထန်မှုများရှိလာကြသလို ပြိုင်ပွဲဝင်များလည်း ပိုမိုများပြားလာကြသည်။

တိုးတက်လာသောခေတ်နှင့်အညီ ခေတ်မီမိဆန်းသစ်တီထွင်လာကြသည့် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ရိုးရာမီးပုံးပျံပွဲကြီး

သတင်းဆောင်းပါး- မောင်စိန်လွင်(မြန်မာ့အလင်း)၊ တတ်ပုံ- မင်းထက်

“ကျွန်တော်တို့ ဒီနှစ်မီးပုံးပျံပွဲကြီးကို အတွက် ပြိုင်ပွဲဝင်တွေကို အခုအောက်တိုဘာ ၅ ရက် ကတည်းက လျှောက်လွှာတွေ ခေါ်ခဲ့တယ်။ အခု အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်ဆို ဖောင်ပိတ်ပါပြီ။ အရင်နှစ်တွေကနဲ့စာရင် ပြိုင်ပွဲဝင်တွေ ပိုများမယ့် သဘောရှိပါတယ်” ဟု တောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင်ပွဲ မီးပုံးပျံ ကျင်းပရေးကော်မတီမှ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးတင်ဝင်းက ပြောသည်။

တောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင် မီးပုံးပျံပွဲကို ၁၉၅၁ ခုနှစ်က စတင်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်ဆိုလျှင် ၆၄ ကြိမ်တိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲအမျိုးအစား ခြောက်မျိုးထည့်သွင်းထားပြီး အမျိုးအစားများမှာ ညမီးကြီး၊ စိန်နပန်၊ ခြေနှစ်ချောင်း၊ ခြေလေးချောင်းနှင့် အုပ်စုသုံးကောင်တွဲလွတ် ပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည်။ ယခင်ပြီးခဲ့သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ညမီးကြီး ၈၅ လုံး၊ စိန်နပန် ၃၅ လုံးအပါအဝင် ညလွတ်ပြိုင်ပွဲဝင် မီးပုံးပျံအလုံးပေါင်း ၁၂၀ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး နေ့လွတ်ပြိုင်ပွဲတွင် ခြေနှစ်ချောင်း ၁၀၀ ကျော်၊ ခြေလေးချောင်း ၈၀ ကျော်နှင့် အုပ်စုတွဲ ပြိုင်ပွဲဝင်မီးပုံးပျံ အလုံးပေါင်း ၄၈ လုံး ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

“ဒီနှစ်မီးပုံးပျံပွဲမှာ အခုချိန်ထိကတော့ ညမီးကြီး ၇၉ လုံး၊ စိန်နပန် ၃၃ လုံး၊ နေ့လွတ်မှာဆိုရင် ခြေနှစ်ချောင်း ၉၂ လုံး၊ ခြေလေးချောင်း အလုံး ၈၀ နဲ့ အုပ်စုတွဲက ၂၃ အုပ်စုလာပြီးတော့ စာရင်းပေးထားပြီးပါပြီ။ တချို့ဆို မီးပုံးပျံတောင်လုပ်ပြီးနေကြပြီ။

တချို့ကတော့ လုပ်တုန်းပါ။ ပြိုင်ပွဲမှာလည်း ကျွန်တော်တို့ကော်မတီအနေနဲ့ မှိုင်းခံမှု အနေအထား၊ ပြိုင်ပွဲဝင်မီးပုံးပျံ ပုံသဏ္ဍာန်၊ အတက်ကောင်း မကောင်း၊ ဆန်းသစ်မှု အနေအထား၊ စက္ကူပသား၊ အတက် စံချိန်တို့နှင့် စည်းကမ်းသတ်မှတ်မှု အနေအထားစတာတွေကို ကြည့်ပြီးဆုံးဖြတ် ခြေချယ်ပေးတာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရေးကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးတင်ဝင်းက ထပ်မံရှင်းပြသည်။

ပြိုင်ပွဲဝင်များအနေဖြင့် ညလွတ်ပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ညမီးကြီးနှင့် စိန်နပန်တို့ကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဆိုလျှင် ဝင်ကြေးအဖြစ် ငွေကျပ် ၈၀၀၀ နှင့် နေ့လွတ်ပြိုင်ပွဲများဖြစ်သည့် ခြေနှစ်ချောင်း၊ ခြေလေးချောင်းနှင့် အုပ်စုလွတ်ပြိုင်ပွဲများတွင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀ နှုန်း ဝင်ကြေးပေးဆောင်ရမည်ဖြစ်ပြီး ဆုကြေးသတ်မှတ်မှုနှုန်းထားမှာ ညမီးကြီးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုကြေးကို ငွေကျပ်သိန်း ၆၀၊ စိန်နပန်ကို ငွေကျပ် ၂၅ သိန်း၊ နေ့လွတ် အရုပ်ပြိုင်ပွဲများတွင် ခြေနှစ်ချောင်းကို ငွေကျပ် နှစ်သိန်း၊ ခြေလေးချောင်းကို သုံးသိန်းနှင့် အုပ်စုလွတ် ပြိုင်ပွဲတွင် ငွေကျပ် ငါးသိန်းနှင့်အခြား ဒုတိယဆု၊ တတိယဆုများအပါအဝင် နှစ်သိမ်ဆုများကိုလည်း ချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော် ဒီတန်ဆောင်တိုင်မီးပုံးပျံပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်တာ ရှစ်ကြိမ်ရှိပါပြီ။ ဝင်ပြိုင်ဖြစ်တဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကလည်း

ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရိုးရာပြိုင်ပွဲလည်းဖြစ်၊ ကျွန်တော်ကိုယ်တိုင်လည်း ဒီပြိုင်ပွဲအပေါ်မှာ တကယ်ဝါသနာပါလို့ ဝင်ပြိုင်တာပါ။ ကျွန်တော်က တောင်ကြီးမြို့ မင်္ဂလာဦးရပ်ကွက်ကနေ ရပ်ကွက်ကိုယ်စားပြုအဖြစ် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ကုန်ကျစရိတ်ကတော့ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုပိုများလာတယ်။ ဒီနှစ်အတွက်ကတော့ အခုပြင်ဆင်နေတာ တော်တော်လေး ပြီးနေပါပြီ။ ဆုကတော့ တစ်ခါမှ မရဖူးသေးပါဘူး။ ပထမဆုဆွတ်ခူးနိုင်အောင် ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့အနေနဲ့ အတတ်နိုင်ဆုံးကြိုးစားသွားမှာပါ”ဟု တောင်ကြီးမြို့နယ် မင်္ဂလာဦးရပ်ကွက်မှ ညမီးကြီးပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် ကိုဖြိုးမင်းသန်းက ပြောသည်။

တောင်ကြီးမြို့၏ တန်ဆောင်တိုင်မီးပုံးပျံ ပြိုင်ပွဲတွင် ပြည်သူများစိတ်ဝင်စားမှုအခံရ ဆုံးမှာ ညမီးကြီး မီးပုံးပျံဖြစ်သည်။ ညမီးကြီးဆိုသည့်အတိုင်း ခေါင်အချင်းမှာ ၂၄ ပေခွဲ၊ နံအတောင်မှာ ၂၄ ပေ၊ ပတ်လည်ပေ ၉၀၀ ကျော်ရှိသည့် မီးပုံးပျံကြီးများကို ပြုလုပ်လွှတ်တင်ကြသည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်များအနေဖြင့် မီးရှူးမီးပန်းများကိုလည်း တစ်သောင်းကျော်အထိ အသုံးပြုကြပြီး အသုံးပြုရာတွင်လည်း ရမ်းစက္ကူ၊ ချည်သားတို့ကိုအသုံးပြုကြကာ ပန်းချီလက်ရာမြောက် အနုပညာများကိုလည်း ထည့်သွင်း အသုံးပြုရသဖြင့် ကုန်ကျစရိတ်မှာအများဆုံး ဖြစ်သောကြောင့် ဆုကြေးငွေကိုလည်း အမြင့်ဆုံး သတ်မှတ်ပေးထားကြောင်း ပြိုင်ပွဲ



ယခုနှစ်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် ရသ၏ ညမီးကြီး မှိုင်းမြူခံနေစဉ်။

ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီမှ သိရသည်။ ညမီးကြီး မီးပုံးတစ်လုံးပြိုင်ပွဲဝင်သည်အထိ ပြင်ဆင်မွမ်းမံလျှင် ယခင်နှစ်က ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းမှ သိန်း ၃၀ ဝန်းကျင်သာ ကုန်ကျခဲ့သော်လည်း ယခုနှစ်တွင်မူ ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ မှ ၃၅ သိန်းအထိ ကုန်ကျစရိတ် ကြီးမြင့်မှုရှိခဲ့ကြောင်း ပြိုင်ပွဲများထဲမှ သိရသည်။

တောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင် မီးပုံးပျံ ပြိုင်ပွဲကို နှစ်စဉ်တန်ဆောင်တိုင်ကာလ၌ တောင်ကြီးမြို့၏ စုဠာမဏိလောက ချမ်းသာဘုရားပွဲနှင့် မြို့နယ်လုံးကျွတ်မဟာဘုံကထိန်ပွဲတို့တွင် နှစ်စဉ်ထည့်သွင်း ကျင်းပခဲ့သည်။ ယခုနှစ်တွင်လည်း တောင်ကြီးမြို့ အဝေရာမီးပုံးပျံတွင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက်အထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကာ ရာသီဥတုအခြေအနေပေါ် မူတည်ပြီး လိုအပ်လျှင် ရက်ထပ်မံတိုး၍ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ တောင်ကြီးမီးပုံးပျံပြိုင်ပွဲသို့

ပြည်နယ်တစ်ဝန်းနှင့် နိုင်ငံအနှံ့အပြားမှ နှစ်စဉ်ပရိသတ်အင်အား သုံးလေးသိန်း လာရောက် အားပေးလျက်ရှိသည်။

မြန်မာတို့၏ ရိုးရာမီးပုံးပျံပြိုင်ပွဲကို မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၀၂ ခုနှစ်၊ ခရစ်နှစ် ၁၉၄၁ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလတွင် ကုန်သွား ကျောင်းဘုန်းကြီးကဦးစီး၍ ဦးထား၊ ဦးချစ်၊ ဦးရီ(ဦးဖိုးရီ)တို့က ခေါင်အချင်း ပေ ၅၀ ခန့်ရှိ မီးပုံးပျံကြီးကို ပိတ်စဖြင့်ပြုလုပ်ကာ အုပ်ချုပ် စက်ဖြင့် စာရေးကတော် ဒေါ်သင့်နှင့်အဖွဲ့၊ ကူညီကုန်း အောင်မြင်ဝပ်ရှော့ (ဆရာမ ဒေါ်သန်းမြ၏အမေ) အုပ်စုက တာဝန်ယူ ချုပ်ပေးခဲ့သည်။ မီးပုံးပျံချုပ်ချိန်မှာ တစ်လ ကြာမြင့်ခဲ့ပြီး မီးစာကို သံနှင့်ပြုလုပ်ကာ သက်တမ်းရှည်ကျစ်၍ ရေခဲချေးအသုံးပြုလုပ် ဆောင်ခဲ့သည်။ မီးစာ၏ အရွယ်အစားမှာလည်း လုံးပတ် အချင်း နှစ်ပေ၊ မီးစာအမြင့် ၁၀ ပေခန့်နှင့် ယင်းမီးစာကို ဦးလှဖေနှင့်အဖွဲ့က တာဝန်ယူ၍ စတင်ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း သမိုင်းအထောက်အထားများအရ သိရသည်။



ပြီးခဲ့သည့်နှစ် စိန်နပန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိခဲ့သည့် တက္ကသိုလ်မီးပုံးပျံကြီးကို တွေ့ရစဉ်။



ပြီးခဲ့သည့်နှစ် ညမီးကြီးပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိခဲ့သည့် အိုဇုန်းမီးပုံးပျံကြီးကို တွေ့ရစဉ်။

ပြိုင်ပွဲဝင်များအနေဖြင့် မီးရှူးမီးပန်းများကိုလည်း တစ်သောင်းကျော်အထိ အသုံးပြုကြပြီး အသုံးပြုရာတွင်လည်း ရှမ်းစက္ကူ၊ ချည်သားတို့ကို အသုံးပြုကြကာ ပန်းချီလက်ရာမြောက် မှုအနုပညာများကိုလည်း ထည့်သွင်းအသုံးပြု

နိုင်ငံတကာရေးရာသတင်းဆောင်းပါး

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာဖတ်ပရိသတ်များ မျက်မှောက်နိုင်ငံတကာရေးရာဖြစ်ရပ်များကို ဖတ်ရှုလေ့လာ ဗဟုသုတရရှိစေရန်အတွက် ဘာသာပြန်စာရေးဆရာများက နိုင်ငံတကာသတင်းများမှ ရှာဖွေစုစည်းပြန်ဆိုသော သတင်းဆောင်းပါးများကို အပတ်စဉ်ဖော်ပြပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ (စာတည်းအဖွဲ့)

အိုင်အက်စ်အရေး ကမ္ဘာ့အရေး

တင်လင်းအောင်

နိုင်ငံခြားတပ်သားသစ် ၃၀၀၀၀ နီးပါးယခုအခါတွင် ဆီးရီးယားသို့ အင်အားဖြည့်တင်းလျက်ရှိရာ အများစုမှာ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များနှင့် ဆက်သွယ်လျက်ရှိသည်။ လွန်ခဲ့သော တစ်နှစ်တာကာလအပိုင်းအခြားနှင့် နှိုင်းယှဉ်ကြည့်လျှင် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့နှင့်ဆက်သွယ်သော လူအင်အားမှာနှစ်ဆခန့် ပိုမိုများပြားလာကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံတကာပေါင်းစုအားဖြင့် နယ်စပ်ဒေသများကို တင်းကျပ်ထားခြင်း၊ စုံစမ်းထောက်လှမ်းမှုများကို ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အကြမ်းဖက်တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေများကို ပြဋ္ဌာန်းခြင်းများ ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်သမားများကို နှိမ်နင်းတိုက်ဖျက်လျက်ရှိသော်လည်း အသစ်အသစ်သော အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက် ရေးသမားများမှာ သိသိသာသာ ပိုမိုများပြားလာလျက်ရှိသည်။



ဆီးရီးယား သို့မဟုတ် အီရတ်ပဋိပက္ခထဲသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့သော သို့မဟုတ် ဝင်ရောက်ရန် ကြိုးစားနေသော အဆိုပါတပ်သားသစ်များတွင် အမေရိကန်နိုင်ငံသား ၂၅၀ ကျော်ပါဝင်ကြောင်း စုံစမ်းထောက်လှမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေအရာရှိများက ဆိုသည်။

၂၀၁၁ခုနှစ်မှစ၍ နိုင်ငံပေါင်း ၁၀၀ကျော်မှ နိုင်ငံခြားတပ်သားသစ်တိုက်ခိုက်ရေးသမား ၃၀၀၀၀ နီးပါး အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားသို့ ထွက်ခွာလာခဲ့ကြောင်း ခိုင်လုံသော သက်သေအထောက်အထားများအရ အမေရိကန်စုံစမ်းထောက်လှမ်းသူများက လေ့လာတွေ့ရှိခဲ့သည်။ ထို့ပြင် လွန်ခဲ့သောတစ်နှစ်ကလည်း နိုင်ငံပေါင်း ၈၀ ကျော်မှ တိုက်ခိုက်ရေးသမား ၁၅၀၀၀ ခန့်အနက် အများစုမှာ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့နှင့် ဆက်သွယ်ခဲ့ကြောင်း အမေရိကန်အရာရှိများက တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ဂျီဟတ်ဒ်များနှင့် ဆက်သွယ်ရန် ပင်လယ်ရပ်ခြားသို့ ခရီးထွက်ရန်ကြိုးစားနေသော အမေရိကန်များကို အင်တိုက်အားတိုက်ပိတ်ဆို့ရန် ကြိုးစားခဲ့သော်လည်း အခွင့်မသာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းကဲ့သို့သော အခြေအနေများအပေါ် အမေရိကန် သမ္မတ ဘားရာက်အိုဘားမား၏ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို နှိမ်နင်းရန် နိုင်ငံတကာ လှုပ်ရှားမှုများကို ဆင်ခြင်သုံးသပ်ရမည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အကြမ်းဖက်တိုက်ဖျက်ရေး ထိပ်တန်းပုဂ္ဂိုလ် တီနာအက်စ် ကိုင်ဒါနော်က ဒီအခြေအနေမှန်၏ အစအဆုံးဖြစ်ရပ်များကို ဆင်ခြင်သုံးသပ်ရ တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် အင်တာနက်နှင့် လူမှုမီဒီယာများကို အသုံးပြု၍ တပ်သားသစ်များစုဆောင်းခြင်းနှင့် အမြစ်မြေလှုပ်ပြောင်းလေ့ရှိပြီးထိန်းသော နောက်လိုက်များ စုဆောင်းခြင်းကို ပြုလုပ်နေသော အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများ၏ မမျှော်မှန်းနိုင်သော စွမ်းရည်များကိုလည်း သတိပြုရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

မဟာမိတ်တပ်ပေါင်းစု၏ ပူးပေါင်းထိုးစစ်ဆင်မှုကြောင့် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်စစ်သွေးကြွ ၁၀၀၀၀ခန့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ပင်တဂွန်က အစီရင်ခံခဲ့သော်လည်း နည်းအမျိုးမျိုးဖြင့်တစ်လလျှင် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်တပ်ဖွဲ့ဝင်ပုဂ္ဂိုလ် ၁၀၀၀ ခန့်ထပ်မံ အင်အားဖြည့်တင်းလျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။ အစိုးရက အနောက်နိုင်ငံများမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၅၀၀ အပါအဝင် ၂၅၀၀၀ ထက်ကျော်သော တပ်ဖွဲ့ ဝင်များ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးများနှင့် ဆက်သွယ်ခဲ့ကြောင်း လွန်ခဲ့သောလအတော်ကြာက သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အမေရိကန်အရာရှိများက အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများနှင့် ဆက်သွယ်ခဲ့သော အနောက်နိုင်ငံများမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များမှာ ၄၅၀၀ ခန့်ဆိုသော်လည်း အတိအကျ စာရင်းမဟုတ်ကြောင်း သိရသည်။

နှင့် သက်ဆိုင်သော ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အသေးစိတ် အချက်အလက်စုဆောင်းမှုဘက် (ဒေတာဘေ့စ်) မရှိသေးကြောင်း သိရသည်။

အချို့အကြမ်းဖက်တပ်ပြန်တိုက်ဖျက်ရေး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များက အီရတ်နှင့်ဆီးရီးယားတွင် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို ဆန့်ကျင်သည့် တိုက်ခိုက်မှုပေါင်း ၇၀၀၀ ကျော်ပြုလုပ်ခဲ့မှု၊ နယ်စပ်ဒေသဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးမြှင့်တင်မှု၊ သံသယဖြစ်ဖွယ် နိုင်ငံခြားတိုက်ခိုက်ရေးသမားများ၏ အချက်အလက်များကို ဝေမျှမှုစသည်တို့က အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်သမားများ၏ ကြီးထွားလာမှု အရှိန်ကို လျော့နည်းလာစေကြောင်း အပြုသဘောဆောင်ပြောဆိုခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားနှင့်အီရတ်တွင် အိုင်အက်စ်တို့၏ အဓိက မဏ္ဍိုင်ပြိုကွဲပြီး အိုင်အက်စ်များလုံးဝမရှိစေရန် လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ကင်းစတင်တက္ကသိုလ်၏လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ပညာရှင်လေ့လာရေး ပါမောက္ခလည်းဖြစ်သူ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ဖြစ်သော ဝီတာနူမန်းက ပြောခဲ့သည်။ ဗြိတိန်တွင် ယခုချိန်ထိလူပေါင်း ၇၅၀ ကျော်မှာ ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်ရှိ အကြမ်းဖက်လှုပ်ရှားမှုများတွင် ပါဝင်ရန် ခရီးထွက်ခဲ့ကြောင်း၊ ၎င်းတို့ထဲမှ ထက်ဝက်မှာ ဌာနေသို့ပြန်လာခဲ့ရာ အင်အားမြေပေါ်တွင် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ ပြုလုပ်မည်ကို စိုးတထိတ်ထိတ်ကြောက်ရွံ့နေကြောင်းသိရသည်။ လွန်ခဲ့သော ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှစပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအပါအဝင် အခြား ၃၄ နိုင်ငံသည် နိုင်ငံခြားအကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရေးသမား သို့မဟုတ် အကြံကြီးပြီး အစွန်းရောက်သူများကို ဖမ်းဆီးမှုများပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ဂျပန်အစိုးရက အကြမ်းဖက်တိုက်ဖျက်ရေးရုံးက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသည် နိုင်ငံခြားတိုက်ခိုက်ရေးသမားအဖြစ် ခရီးထွက်ရန် ကြံရွယ်နေသော သူများကို အရေးပေါ်ဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်သင့်ကြောင်း အကြံပေးခဲ့သည်။ လက်တလောတွင် ထိပ်သီး ၂၁ နိုင်ငံမှ ဝါဒဖြန့်ဝေမှု အငြင်းပွားနေသည့် အရေးပေါ်ခရီးသွားရန် ပြင်ဆင်နေသည့် ခရီးသွားများ၏ အချက်အလက်များ၊ နာမည်စာရင်းများကို လေ့လာမှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း သိရသည်။

ဆိုရန်အတွက် ဥပဒေများမရှိသေးကြောင်းသိရသည်။ သို့သော်လည်း ထိပ်သီး ၂၁ နိုင်ငံအနက် ဝါဒဖြန့်ဝေမှု အဆိုပါ ဥပဒေများကို သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းထားကြောင်း သိရသည်။ ဥပဒေသစ်များ ရုတ်ချည်းပြဋ္ဌာန်းလာသည့်အတွင်း လူ့အခွင့်အရေးအဖွဲ့များက အကယ်၍ အစိုးရများက လူထုကြား သဘောထားကွဲလွဲမှုများကို ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခွင့်မပြုသောအခါ နိုင်ငံသားများမှာ အစွန်းရောက်လက်နက်ကိုင်တိုက်ခိုက်ရေးသမားများ ဖြစ်လာနိုင်ကြောင်း လူ့အခွင့်အရေးအဖွဲ့များက သတိပေးခဲ့သည်။ အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များ၏ လှုံ့ဆော်စည်းရုံးမှုများမှ တိုက်ခိုက်ရေးသမားများကို တားမြစ်ရန် ကြိုးစားမှုကို တူရကီကဲ့သို့နိုင်ငံမျိုးက အသေအချာကြပ်မတ်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ကြောင်း သိရသည်။ အဘယ့်ကြောင့်

သို့သော်လည်း မျက်မှောက်အခြေအနေတွင် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်တပ်ဖွဲ့ဝင်မဖြစ်စေရန် ဖိနှိပ်မှုနှင့် ကာကွယ်မှုများ ပြုလုပ်ရန် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ဥပဒေကြောင်းအရထောက်ခံရန် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများကို တောင်းဆိုခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း မျက်မှောက်အခြေအနေတွင် အိုင်အက်စ် အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် ဆက်သွယ်လိုသော သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်နေသော နိုင်ငံခြားတိုက်ခိုက်ရေးသမားများ၏အခြေအနေကို အလေးအနက် ဂရုပြုမိစေရန်

ဆိုသော် ယင်းနိုင်ငံတွင် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နိုင်ငံတို့မှ ဖြတ်ပြီး အကြမ်းဖက်စစ်သွေးကြွထောင်ပေါင်းများစွာ စီမံဝင်နိုင်သော ရှည်လျားသည့် နယ်စပ်ဒေသရှိသော ကြောင့် ဖြစ်သည်။ ဆီးရီးယားသမ္မတ ဘာရှာအယ်လ်အာဆတ်ကို ရာထူးမှဖြုတ်ချရန်ကြိုးစားနေသော အချို့သူပုန်တိုက်ခိုက်ရေးသမားများကို တူရကီနိုင်ငံက သိသိသာသာ ကူညီထောက်ပံ့မှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း သိရသည်။ သို့သော်လည်းထိုသို့ ပြုလုပ်ခြင်းက နောက်ပိုင်းတွင် တူရကီနိုင်ငံအနေဖြင့် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရေးသမားများ၏ တိုက်ရိုက်ရန်လိုမှုကိုသာ ရင်ဆိုင်ခဲ့ရသည်။

ဂျာမနီ၊ မော်ရိုကိုနှင့် တူနီးရှားနိုင်ငံများကလည်း အကြမ်းဖက်အုပ်စုများ ပဋိပက္ခဒေသတွင်း တိုက်ခိုက်ရေး သို့မဟုတ် လေ့ကျင့်ပေးရေး သို့မဟုတ် အဆိုပါလှုပ်ရှားမှုများပြုလုပ်ရန်အတွက် တပ်သားသစ်စုဆောင်းခြင်းများကို ပြစ်မှုများအဖြစ် ဥပဒေသစ်များပြဋ္ဌာန်းရန် ခွင့်ပြုလိုက်ပြီ ဖြစ်သည်။ ပြင်သစ်သည် လွန်ခဲ့သောနှစ် ကောင်စီ ဆုံးဖြတ်ချက်ချပြီးကတည်းက ပြင်သစ်နိုင်ငံသားများနှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံတွင်းမှထွက်ခွာသွားသူများသည် အကြမ်းဖက်အုပ်စုများနှင့် ဆက်သွယ်ရန်အတွက် ပြင်သစ်နိုင်ငံ၏အချုပ်အခြာပိုင်နက် အတွင်းမှထွက်ခွာနိုင်ရန် ကာကွယ်တားဆီးသည့် ဥပဒေများကို ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ယခုအချိန်ထိ ပြင်သစ်သည် အဆိုပါကိစ္စရပ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ၎င်းကိုယ်တိုင် ချာလည်လည်နေပြီး ပြင်သစ်နိုင်ငံသားများနှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံတွင် မှီတင်းနေထိုင်ကြသူ စုစုပေါင်း ၈၀၀၀ မှာ ကမ္ဘာအနှံ့အပြားရှိ ဂျီဟတ်ဒ်ကွန်ရက်များနှင့် ချိတ်ဆက်စာရင်းပေးသွင်းရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် မန်နူရယ်ဘဲလ်စ်က ပြောကြားခဲ့သည်။

အချုပ်အားဖြင့်ဆိုရသော် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို မည်သို့ပင် နည်းဗျူဟာများသုံး၍ နှိမ်နင်းသော်လည်း အပြီးတိုင်အမြစ်ပြတ်ချေမှုန်းနိုင်သည်ဟု မရှိပေ။

ယနေ့ကမ္ဘာ့တစ်ဝန်းတွင် နည်းပညာများ အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိရာ အွန်လိုင်းနှင့် အင်တာနက်များကိုလည်း အကြမ်းဖက်သမားများ၏ ဝါဒဖြန့်ဝေစည်းရုံးခြင်းမှကာကွယ်ရန် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများစုပေါင်းဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး အိုင်အက်စ်တိုက်ဖျက်ရေး ကမ္ဘာ့အစည်းအရုံးက သဘောထားကာ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက အိုင်အက်စ်အဖြစ် အမြစ်ပြတ်ချေမှုန်းရန် ပိုမိုကောင်းမွန်ထိရောက်သော နည်းလမ်းများကို ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးအဖြေရှာရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

မျက်မှောက်အခြေအနေတွင် အိုင်အက်စ် အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် ဆက်သွယ်လိုသော သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်နေသော နိုင်ငံခြားတိုက်ခိုက်ရေးသမားများ၏အခြေအနေကို အလေးအနက်ဂရုပြုရမည်ဖြစ်သလို အင်တာနက်နှင့် လူမှုမီဒီယာများကို အသုံးပြု၍ တပ်သားသစ်များစုဆောင်းခြင်းနှင့် အမြစ်မြေလှုပ်ပြောင်းလေ့ရှိပြီး ထိန်းသော နောက်လိုက်များ စုဆောင်းခြင်းကို ပြုလုပ်နေသော အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများ၏ မမျှော်မှန်းနိုင်သော စွမ်းရည်များကိုလည်း သတိပြုရမည်ဖြစ်ကြောင်း။ . . .



ပြည့်သွားခဲ့ပါပြီ

ဝန်ဆောင်မှုသုံးစွဲကြသူများ
ယခုထက်မက ပိုမိုများပြားစေဖို့
ဆထက်ထမ်းပိုး ကြိုးစားသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်

Prepaid
သုံးစွဲသူများ
SWE

Postpaid
သုံးစွဲသူများ
POSTSWE

ဟု ရိုက်၍ 1332 သို့ အခမဲ့ SMS ပေးပို့ပြီး
ဆွေသဟာ အစီအစဉ်မှာ ပါဝင်နိုင်ပါပြီ



Voice Call
23Ks/min



SMS
10Ks/SMS



Data
6Ks/MB

MPT ၏ ဆွေသဟာ အစီအစဉ်အသုံးပြုခြင်းကို ကြိုက်နှစ်သက်သူပေါင်း ၁၀ သန်းအထိရှိလာပြီ။

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းဆက်သွယ်ရေးအော်ပရေတာဖြစ်သော မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (MPT) သည် သုံးစွဲသူမိဘ ပြည်သူများ ပိုမိုအဆင်ပြေစေရန်အတွက် SMS တစ်စောင်ပို့ရုံဖြင့် မြန်နှုန်းမြင့်အင်တာနက်၊ ပိုမိုဈေးသက်သာသော ဖုန်းခေါ်ဆိုခများကို ရရှိခံစားနိုင်သည့် ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလက စတင်ခဲ့သည်။ ဆွေသဟာဟုအမည်ပေးလိုက်ခြင်းသည် MPTသုံးစွဲသူများအနေဖြင့် MPT၏အမြဲတမ်းချစ်ခင်လေးစားရသော ခင်မင်ရင်းနှီးသည့်မိတ်ဆွေများအား အသိအမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့် သတ်မှတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို သုံးစွဲသူများထံသို့ ပိုမိုကောင်းမွန်သောဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် အစဉ်တစိုက်အားထုတ်လျက်ရှိသည်။ လက်ရှိ ခင်မင်စာတမ်းကို ၁၀ ကျပ်နှုန်းပေးထားပြီး မြန်နှုန်းမြင့်အင်တာနက်ကို 1 MB လျှင် ၆ ကျပ်ဖြင့် သုံးစွဲနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် LINE messaging application ကို အင်တာနက်ဒေတာအခမဲ့ သုံးစွဲနိုင်ခြင်း၊ တစ်နာရီအထိ အများဆုံးဖုန်းပြောကာ ၅ မိနစ်စာသာပေးရသော "နာရီတိုင်းမှာ ၅ မိနစ်စာ" အထူးအစီအစဉ်များကဲ့သို့သော အစီအစဉ်များကိုလည်း ဆွေသဟာသုံးစွဲသူများက ရယူနိုင်ပါသည်။ ဆွေသဟာအစီအစဉ်သည် သုံးစွဲသူများကြား အကြိုက်တွေ့စေခဲ့ပြီး ယခုအခါတွင် ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို ရယူသုံးစွဲသူပေါင်း ၁၀ သန်းအထိ ရှိလာပြီဖြစ်ပါသည်။

ထို့ပြင် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (MPT) ၏ ဖုန်းဆင်းမိကတ်များကို အသစ်စတင်ဝယ်ယူသုံးစွဲသူ မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို သီးသန့်လျှောက်ထားရန်မလိုတော့ဘဲ အလိုအလျောက် ရယူသုံးစွဲနိုင်ရန်လည်း ဝန်ဆောင်မှုအသစ်ကို ပေးထားပြီဖြစ်သည်။ နဂိုမူလ အခြေခံဖုန်းခေါ်ဆိုခနှစ်ကို သုံးစွဲနေသူများအနေဖြင့်လည်း ၁၃၃၂ သို့ "POSTSWE" သို့မဟုတ် "SWE" ဟု စာတိုပေးပို့ခြင်းအားဖြင့် ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို အလွယ်တကူ ရယူနိုင်ပါသည်။ ပိုမိုမြန်ဆန်သော အင်တာနက်နှင့် အထူးအစီအစဉ်များကို ရရှိခံစားနိုင်ရန်အတွက် ဆွေသဟာအစီအစဉ်ကို ရယူသုံးစွဲကြရန် မိဘပြည်သူများအား တိုက်တွန်းလိုပါသည်။

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းသည် လက်ရှိတွင် သုံးစွဲသူ ၁၆သန်းကျော်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းဆက်သွယ်ရေး အော်ပရေတာအဖြစ် ရပ်တည်လျက်ရှိပြီး သုံးစွဲသူများ၏ ဝေဖန်ချက်၊ အကြံပြုချက်များကို အထူးအလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများ၏စကားသံများကို အလေးအနက်ထားခြင်းလူမှုမီဒီယာလုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ပရဟိတ ဆောင်ရွက်ချက်များဖြင့် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးနယ်ပယ်ကိုမြှင့်တင်ပေးပြီး မြန်မာနိုင်ငံနှင့် လူမျိုးများတိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာစေရန်အားထုတ်လုပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

အစဉ်အမြဲအားပေးခဲ့သော MPT သုံးစွဲသူများအား အမြဲတမ်း စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာပျော်ရွှင်မှုများကို ဖန်တီးပေးနေသော MPTသည် ၁၀သန်းမြောက် ဆွေသဟာရယူသုံးစွဲသူကို လက်ဆောင်ပေးအပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ၁၀ သန်းမြောက် ဆွေသဟာရယူသုံးစွဲသူအား MPTမှ ကျပ်ငွေ ၁ သန်းနှင့် ညီမျှသော ဖုန်းငွေဖြည့်ကတ်ကို လက်ဆောင်ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဆုရရှိသူအား မကြာမီထုတ်ပြန်ကြေငြာပေးသွားမည်ဖြစ်ပါ၍ ၁၀သန်းမြောက် ဆွေသဟာ ရယူသုံးစွဲသူသည် ဘယ်သူဖြစ်မလဲလို့ စိတ်လှုပ်ရှားပျော်ရွှင်စွာနဲ့ စောင့်မျှော်ရင်း MPT နဲ့ ဖုန်းဆက်လိုက်ကြပါစို့။

 CALL CENTER 106 | call free 24 hours everyday

For more information & detailed terms and conditions :
<http://www.mpt.com.mm>
<https://facebook.com/mptofficialpage>

အဘိဓမ္မာပြန်ပွားရေးအသင်းကြီး အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့ပူဇော်ပွဲ ရန်ကုန်မြို့၊ အဘိဓမ္မာပြန်ပွားရေးအသင်းကြီး၏ (၆၇)ကြိမ်မြောက် အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့ပူဇော်ပွဲကို...

ရွှေမင်းဝန်တောရကမ္ဘာ့ဥက္ကဋ္ဌကောင်းတိုက် (၅)ရက်တရားစခန်းပွဲနှင့် ပဝါရဏာပြုပွဲကျင်းပမည် ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ သစ်ဆိမ့်ကုန်းရပ်ကွက်၊ ရွှေမင်းဝန်တောရ ကမ္ဘာ့ဥက္ကဋ္ဌကောင်းတိုက်တွင်...

အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ အဘိဓမ္မာပြန်ပွားရေးအသင်းကြီး အဘိဓမ္မာအခါတော်နေ့ပူဇော်ပွဲသဘင် သီတဂူ ရေအလှူတော်အထူးတရားပွဲ အနှိုင်းမဲ့တရားအလှူကို ပေးလှူသောအားဖြင့် အသင်းကြီး၏ သြဝါဒါစရိယဆရာတော် သီတဂူဆရာတော်ဒေါက်တာအရှင်ဉာဏိဿရ (Ph.D, D.Litt) မဟာထေရ်က အသင်းကြီးနှင့်တကွတရားချစ်ခင်...

မြန်မာနိုင်ငံသူနာပြုနှင့်သားစွားအသင်း ၃၄-ထိမ်မြောက်သတ်ကြီးဂူဇော်ဝွံ ဖိတ်ကြားထွာ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၅-၁၂-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက်(၉းဝဝ)နာရီ ကျင်းပမည့်နေရာ - ရန်ကုန်သူနာပြုတက္ကသိုလ်(ပင်မ) ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ရန်ကုန်မြို့။

အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း အမည်ပြောင်း

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း စက်ရုံဝန်ထမ်းဟောင်းများနှင့် လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားဖိတ်ကြားခြင်း ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းစက်ရုံ ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်းကို ဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်ပါ၍ စက်ရုံတွင် လုပ်ကိုင်ခဲ့ဘူးသော ဝန်ထမ်းများ...

(ကောဒသမ) အကြိမ်မြောက် ထားဝယ်မိသားစု မဟာဘုံကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာဖိတ်ကြားလွှာ (ကောဒသမ) အကြိမ်မြောက် ထားဝယ်မိသားစု မဟာဘုံကထိန်အလှူတော်မင်္ဂလာ ပွဲကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၁:၃၀ နာရီ အထိ အလှူမြို့နယ်၊ အလုံလမ်းရှိ ဇေယျရတနာပါဠိတက္ကသိုလ်ကျောင်းတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ထားဝယ်သို့ ထားဝယ်သားများ၊ အလှူရှင်များကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း(၈/၂၀၁၅) ၁။ မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို တင်ဒါခေါ်ယူ လိုပါသည်- မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း - Octane Analyzer (1 Unit), Low Sulphur Detector1 Set, Tyre (2 Items) & Battery (3 Items) (ခ) ဓာတုဗေဒပစ္စည်းများ - Caustic Soda 300 MT, Aluminium Trichloride (PAC) 100 MT, Standard Gas (7 cyls) (ဂ) ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများ - WPP-Bags (400000 Bags), နိုင်ငံခြားဖြင့်ဝယ်ယူခြင်း (က) စက်နှင့်စက်အရန်ပစ္စည်းများ - Spare parts of CO2 Compressor (1 Lot), Spare parts for Syn.gas Compressor (1 Lot), Raw Materials (9 Items), Spare Parts for NG Compressor K-1201 (10 Items), Liquid Ammonia Pump (P-8101) with Motor Complete Set (1 Set), Instrument Air Compressor (K 6001) with Motor (Complete Set) and Process Air Condensate Pump (P 1301) (Without Motor) (2 Items), River Water Pump (Horizontal Centrifugal) without Motor (1 Set), Upgrading Of Existing Demineralization Unit (1 Lot), Naphtha Circulation Pump (PU-602) with Motor (1 No), Metallic Carbon Brush for C3 Ref Compressor Motor (60 PCS) (ခ) ဓာတုဗေဒပစ္စည်းများ - Resin (2 Items) ၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၃-၁၀-၂၀၁၅ ရက် တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက်/အချိန် - ၂၃-၁၁-၂၀၁၅ ရက် (၁၂:၀၀) နာရီ ၃။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန် အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတုဗေဒလုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန၊ ဘဏ္ဍာရေးဌာန ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၂၃၊ ၀၆၇-၄၁၁၂၃

အလက (၄) မင်္ဂလာဒုံ ၏ တတိယအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ အလက (၄) မင်္ဂလာဒုံ ၏ တတိယအကြိမ်မြောက် အာစရိယ ပူဇော်ပွဲ (၆.၁၂.၂၀၁၅) (တနင်္ဂနွေနေ့) (အမျိုးသားနေ့) တွင် ကျောင်းသား/သူ တောင်းပေးပေး အာစရိယပူဇော်ပွဲ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ပူဇော်ပွဲ ဖြစ်မြောက် ရေးကော်မတီနှင့် ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း အသိပေးနှိုးဆော် အပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဧကန်မတိပုန်းနံပါတ်များ: ၀၉ - ၄၄၈၀၀၃၈၄၄ ၀၉ - ၄၇၀၂၅၆၂၈ ၀၉ - ၃၁၀၄၆၂၅၆ ၀၉ - ၉၂၄၅၀၉၃၄၄ ၀၉ - ၅၁၂၀၃၂၅ ၀၉ - ၃၁၄၅၀၂၁၁

သူနာပြုသင်တန်းကျောင်း (ရန်ကုန်) 1985-1988 June batch တတိယအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားခြင်း သူနာပြုသင်တန်းကျောင်း (ယခုသူနာပြုတက္ကသိုလ်) ရန်ကုန် 1985-1988 June batch ၏ တတိယအကြိမ်မြောက်အာစရိယပူဇော်ပွဲအခမ်း အနားကို M3 FOOD CENTRE ဗဟန်းအားကစားဝင်းအတွင်း (တော်လှန်ရေးပန်းခြံရှေ့) ရန်ကုန်၌ ၂၂-၁၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးနေသူငယ်ချင်းအပေါင်း အား အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ကိုသိန်းမင်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၈၀၁၄၀၂၊ နော်မိုရင်း ဖုန်း-၀၉-၃၁၄၀၉၇၀၇၂၊ သီသီဦး ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၈၀၈၀၈၅၊ သန်းသန်းရီ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၅၄၀၅၅ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။ အလှူငွေများကို ဒေါ်ပပဝင်း ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၉၀၅၈ နှင့် ကမ္ဘောဇဘဏ် Account No-0291220005102 (မြန်မာ့ကုန်းဘက်ခွဲ)သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင် ရန်ကုန်မြို့၊လမ်းမတော်မြို့နယ်၊သရက်တောကျောင်းတိုက်၊ ဓမ္မာရုံ ကျောင်း ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ စာချ/စာသင်သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ သီတင်းသုံးရန်အတွက် ပေ(၇၀x၆၇)အကျယ်အဝန်း ရှိ ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်နေပြီဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းအလှူဒါန ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ ၁။ ပြတင်းတံခါးတစ်ပေါက် ၁သိန်း ၂။ အခန်းတံခါး ၂သိန်း ၃။ ရေချိုးခန်း ၃သိန်း ၄။ ကုန်တစ်ခန်း ၅သိန်း ၅။ အဝင်တံခါးမကြီးတစ်စုံ ၇သိန်း ၆။ သံကုက္ကနက်ရစ် လှေကားတစ်စုံ ၉သိန်း ၇။ သံယာနှစ်ပါးနေ တစ်ခန်း ၁၀သိန်း ၈။ ရေတိုင်ကိတ်တစ်လုံး ၁၂သိန်း ၉။ သံယာလေးပါးနေတစ်ခန်း ၂၀သိန်း ၁၀။ မုခ်ဦး ၃၀သိန်း ၁၁။ ဘုရားခန်း ၅၀သိန်း ၁၂။ စာသင်ခန်းမဆောင် ၁၀၀သိန်း ၁၃။ ဆွမ်းစားဆောင် ၃၅၀သိန်း ၁၄။ ကျောင်းဆောင်တစ်ထပ် ၁၀၀၀သိန်း ၁၅။ ကွန်ကရစ်တိုင်တစ်လုံး ၃သိန်း ၁၆။ စာချဆရာတော်များနေ တစ်ခန်း ၂၅သိန်း ၁၇။ စာကြည့်တိုက် (စာကြည့်ခန်း) ၁၀၀သိန်း ၁၈။ သံယာတစ်ပါးနေရန် တစ်ခန်းရာ ၅သိန်း အလှူရှင်များ ကမည်းထိုးပေးပါမည်။ ကျောင်းဆောင်သစ်ဆောက်လုပ်ရေးကော်မတီ ဓမ္မာရုံကျောင်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဖုန်း - ၀၁-၇၀၈၈၇၄၊ ၀၉-၈၆၃၀၅၅၆၊ ၀၉-၂၆၃၆၂၉၃၂၆ ဦးတေဇိန္ဒ - ကမ္ဘောဇဘဏ်၊ ဗဟိုစည်းလမ်းမတော် (Account No.061-301-06100921001) ရုံးမဘဏ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော် (Account no.021-31-501798-9) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ချစ်ခင်လေးစားရသူများအတွက် အကောင်းဆုံးအာဟာရပရိုတင်ဆောင်ပွန်



Ensure တစ်ခွက်မှာ ဒီအာဟာရတွေအားလုံးပါဝင်ပါတယ်



Ensure Life မှာ အသားဓါတ်၊ ကဆီဓါတ် နှင့် အဆီဓါတ် ဗီတာမင်၊ သတ္တုဓါတ်များ ပြည့်စုံမျှတစွာ ပါဝင်ပါတယ်။



Omega 3, 6, 9 တို့အမျိုးကျစွာပါဝင်သောကြောင့် နှလုံးနှင့် သွေးကြောကျန်းမာရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေပါတယ်။



အရိုးများ သန်မာစေဖို့ Calcium, Vit D3 နှင့် Vit K တို့ ပါဝင်ပါတယ်။



FOS နှင့် Inulin ကဲ့သို့ အမျှင်ဓာတ်များ ပါဝင်သောကြောင့် အစာချေစနစ်ကိုလည်း ပိုမိုကောင်းမွန်စေပါတယ်။



Adult Nutrition Brand From USA



ပြည့်စုံမျှတနေ့စဉ်အာဟာရ



Abbott Nutrition Careline 01-8551428 09 260 35 62 62



ENL250815M

K. T. AUNG Travels & Tours
NOK AIR လေယာဉ်လက်မှတ်များကို တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်စတင်ရောင်းချနေပါပြီ
ရန်ကုန် ↔ ဘန်ကောက် ↔ ရန်ကုန် အသွားအပြန်ခရီးစဉ်
 (က) လေယာဉ်လက်မှတ် (၁) စောင်ဝယ်တိုင်းထီး (၁) လက် လက်ဆောင်၊ (၂) လက်မှတ်ဝယ်ပြီးအပြန်အရောက်ပို့ပေးသည်။
 (ဂ) လေယာဉ်လက်မှတ်စည်းများကို ကြိုတင်ဖုန်းဆက်ဆံပေးခြင်းပါ။ ဈေးနှုန်းသက်သာမှု ဝယ်ယူအားပေးပါ။

ဝန်ကောက် → အယုဒ္ဓယ → ပတ္တနားခရီးစဉ် (၆ ည - ၇ ရက်) 630 US\$	Passport & Air Ticket Included ဓနိတ်ပြား	Ph: 09 798467178
ဝန်ကောက် → ဟွေဟင် → ဖူးကက်ခရီးစဉ် (၇ ည - ၈ ရက်) 750 US\$		09 252388844
ဝန်ကောက် → ချင်းမိုင် → ရွှေပြိုင်ခရီးစဉ် (၇ ည - ၈ ရက်) 800 US\$		01 853826

တိုက် အမှတ်(၃)၊ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဘာသာသနာဗိမာန်၊ ကျောက်တန်း (၆၆)ရပ်ကွက်ကျောက်ခြောင်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဦးဇော်မြင့် B.A (Korean) Y.U.F.L
 ကိုယ်တိုင်ဦးစီးသင်ကြားသော
“ကိုရီးယားဘာသာ” အထူးသီးသန့်သင်တန်းကျောင်း
E.P.S TOPIK ဖြေဆိုမည့်သူများအတွက် အခြေခံတန်းခွဲသစ်ကို (၃-၁၁-၂၀၁၅)တွင် အလုပ်ချိန်ပြင်ပသင်တန်း ဖွင့်လှစ်ပါမည်။
 လစဉ်တန်းခွဲသစ်များရှိပါသည်။
 အမှတ်(၆၈)၊ အခန်း(A4)၊ ၄လွှာ၊ (၂)ရပ်ကွက်၊
 ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းမ၊ စံရိပ်ငြိမ်မှတ်တိုင်ရှေ့၊
 ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ဖုန်း-၀၉ ၅၁၀၁၂၅၊ ၀၉ ၅၁၇၈၇၀၅၊ ၀၉-၄၃၀၉၇၅၁၇

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်
မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း
 ယာဉ်အမှတ် ၁၃ယ/၈၅၂၅ Honda wave 100 ယာဉ်လက်မှတ်စည်းအား ၁၀/၀၈/၂၀၁၅ နှစ် (၈၈-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံ့သောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ကညန၊ ဓနိတ်ရုံး (မော်လမြိုင်မြို့)

လယ်မြေပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ရောင်းမည်။
 ရန်ကုန်တိုင်း၊ သန်လျင်မြို့၊ (၆)လမ်းသွားလမ်းမကြီး၊ ဘယက်ကျေးရွာအနီး၊ ပုံစံ(၁၀၅)၊ ပုံစံ(၇)ရှိပြီး မျက်နှာပွင့်ပေ(၆၀၀)ရှိ (၄၇၊ ၄၃)ဧကအကျယ်၊ လယ်မြေအခြားနည်းသုံးစွဲခွင့်လျှောက်ထားပြီး တစ်ဆက်တည်းရောင်းပါမည်။
 ဈေးနှုန်း တစ်ဧက(၃၃၃-သိန်း)
 ရန်ကုန်တိုင်း၊ သန်လျင်မြို့၊ ခရမ်းသုံးခွလမ်းမကြီးမေးတင်၊ သူဌေးကွင်းအနီး၊ ပုံစံ(၁၀၅)၊ ပုံစံ(၇)ရှိပြီး မျက်နှာပွင့်ပေ(၁၁၀၀)ရှိ (၁၃၊ ၀၅)ဧကအကျယ်၊ လယ်မြေအခြားနည်းသုံးစွဲခွင့်လျှောက်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
 ဈေးနှုန်း တစ်ဧက(၂၇၀-သိန်း)
ဆက်သွယ်ရန် Ph: 09 43056211, 09 963647799, 09 253390003
 (ပိုင်ရှင်ကိုယ်စား - ဦးကျော်ကျော်)

FROM EXPERIENCE-BASED TRADITIONAL MEDICINE, TO EVIDENCE-BASED TRADITIONAL MEDICINE.
 ဂရိတ်ဗြိတိန်၊ ဝိသိယဘာသာရပ်၊ ဆေးဝါး၊ ဆေးထုတ်လုပ်ရေးမှ ထုတ်လုပ်သည်။
အသည်းဝေဒနာရှင်များ၊ ယမကာမိုဝ်နေသူများအတွက်
ရွှေအသည်း
 အသည်းအားဆေး
 အသည်းရောဂါ ဘီပီး၊ စီပီးကို နှိမ်နင်းနိုင်စွမ်းရှိပြီး တိုင်းရင်းဆေး
 အသည်းရောဂါ ဘီပီး၊ စီပီးကို နှိမ်နင်းနိုင်စွမ်းရှိပြီး တိုင်းရင်းဆေး

Shwe Ah Thae
 0613Y010511

- အသည်းရောဂါ ဘီပီး၊ စီပီးကို လျော့နည်းတားဆီးနိုင်ခြင်းကြောင့် ရောဂါပိုးရောပွားနိုင်သော အနေအထားသို့ ရောက်ရှိသွားကြခြင်းကို ဖော်ပြသည့် Case Study သုတေသနအား တိုင်းရင်းဆေးသုတေသနတစ်ခုတည်းက တွေ့ရှိရပါသည်။
- အသည်းပျက်စီးခြင်းအန္တရာယ်ကို အမှန်တကယ် ကာကွယ်တားဆီးပေးနိုင်ပါသည်။ အသည်းပျက်စီးခြင်းကြောင့် မြင့်တက်လာသော အသည်းအင်ဇိုင်းများ (ALT, ALP, AST), T.BIL တို့ကို ပုံမှန်သို့ လျော့နည်းကျဆင်းစေပြီး အသည်း၏ လုပ်ဆောင်ချက်များကို ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေပါသည်။
- အသည်းပျက်စီးမှုကို ကာကွယ်ထားခြင်းကြောင့် အသည်းခြောက်ခြင်း၊ အသည်းကင်ဆာဖြစ်ခြင်းတို့မှ ကင်းဝေးစေနိုင်ပါသည်။
- အသည်းခြောက်နေသူများအတွက် ပိုမိုရှိအသည်းခြောက်ခြင်းမှ လျော့နည်းသက်သာလာစေပါသည်။
- Antioxidant Action ရှိကြောင်း သုတေသနပြုလုပ်တွေ့ရှိရပါသည်။
- Sub-acute Toxicity Test ကို စမ်းသပ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
- ဤဆေးသည် အမှန်တကယ်ဆေးစွမ်းအားရှိသောအားဖြင့် အသည်းအားဖြင့် သိပ္ပံနည်းကျ သုတေသနပြုလုပ်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဤဆေး၏ သုတေသနတစ်ခုတည်းကို ဂုဏ်သိက္ခာဖြင့်မားသော ပြည်တွင်းပြည်ပ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဆေးသုတေသနညီလာခံများတွင် တင်သွင်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။
- နာတာရှည်အသည်းရောဂါရှိသူများ၊ အသည်းရောဂါပိုးရှိသူများ၊ အရက်သောက်နေသူများ၊ အသည်းခြောက်၊ အသည်းအဆီပုံ၊ အသည်းကြီး/ရောင်၊ အသည်းဝေဒနာရှင်များ အားကိုးအားထားပြုရာ တိုင်းရင်းဆေးဖြစ်ပါသည်။

Reference :
 (1) Myanmar Health Research Congress 2010 / (2) Myanmar Traditional Medicine Conference 2010 / (3) The 2nd Traditional Medicine Research Congress 2011 / (4) Indo-US Symposium on "Frontiers in Medicinal Chemistry and Drug Discovery" INDIA 2011 / (5) The 4th Traditional Medicine Research Congress 2013 / (6) ကြေးမုံသတင်းစာ၊ ၅၆၊ ၂၂၊ ၂၀၁၃
 (တိုင်းရင်းဆေးထုတ်လုပ်ရေး၊ တိုင်းရင်းဆေးထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ဆေးဝါးများပြုပြင်ထုတ်လုပ်ရေး၊ ကြေးမုံမြို့၊ ရန်ကင်း၊ ၀၆/၀၅/၀၅)

SAMSUNG

ရွှင်ပျော်ဆင်နွှဲ SAMSUNG ဈေးရောင်းပွဲ

၂၀၁၅ အောက်တိုဘာလ (၇) ရက် မှ ၂၀၁၅ နိုဝင်ဘာလ(၄) ရက်နေ့အထိသာ



အပြင် အခြားထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများလက်ဆောင်များ နှင့် အထူးစျေးနှုန်းများလျှော့ချပြီး ပီတုန်းပွဲတော်မှာရောင်းချသွားမှာပါ..... ပီတုန်းပွဲတော်ကာလမှာအဆင့်အသွေးမြင့် SAMSUNG ပစ္စည်းများကိုအကြံပေးပေးရန်အတွက်အလှူငွေပေးပါ...

အသက်စော်ကြွယ်ပစ္စည်းပုံစံများသည်အမှန်တကယ်ပစ္စည်းပုံစံများနှင့်မတူပါ။ ပရိုတိုရင်းပစ္စည်းများကိုအသိပေးရန်အတွက်အကြောင်းအရာများကိုအသိပေးပါ။ Please visit us on - www.facebook.com/samsungmyanmar Samsung Customer Contact Center - 01 2399 888 Mon-Sun : 8AM to 6PM (တနင်္ဂနွေ-တနင်္လာနေ့များအပါအဝင်)

တစ်ပေပတ်လည်လျှင် 390,000 ကျပ်ဝန်းကျင်ဖြင့်သာရောင်းချနေပါသည်။

(နေ့စဉ်ငွေလဲနှုန်းပေါ်မူတည်၍ သတ်မှတ်ရောင်းချရေး အပြောင်းအလဲရှိနိုင်ပါသည်။)



သားစဉ်မြေးဆက် ပိုင်ဆိုင်မှုအစစ်အမှန် ပေးနိုင်သော ကွန်ဒိုမီနီယံ



အမှတ် ၇၇၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းမပေါ်တွင် တည်ရှိပါသည်။



အရောင်းပြခန်း နှင့် အခန်းနမူနာပုံစံများအား လာရောက်လေ့လာပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

စုံစမ်းရန် ၀၉ ၂၅၂၈၅ ၇၇၁၁ ၀၉ ၂၅၂၈၅ ၇၇၂၂

အရောင်းပြခန်းနှင့် ရုံးခန်း အမှတ်(၂၅)၊ (အေ/၈)၊ အေးရိပ်သာ (၂)လမ်း၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းမ၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ info@khgdevelopment.com | www.khgdevelopment.com



SHWE TAIK ရွှေတိုက် အိမ်၊ မြေ အကျိုးဆောင်နှင့် ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း အမှတ် (၂၈၈)၊ အနော်ရထာလမ်းနှင့် ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

၁။ သယ်ဆောင်ရေး၊ ရတနာလမ်း၊ သုံးထပ်ခွဲ RC Full Furn ငှား	80L/US 7000
၂။ ပန်းဘဲတန်း၊ ရွှေဘိုသာလမ်း၊ (25' x 60')၊ 8F, lift ငှား	US 2000
၃။ ကျောက်တံတား MAC Tower (28' x 50') နှစ်ခန်းတွဲ၊ ငှား/ရောင်း	20L/5000 L
၄။ တောင်ညွန့်၊ ကန်တော်ကြီး Tower, 3F, Full furn ငှား	20L
၅။ တောင်ညွန့်၊ မြဟာကုန်း (22' x 27' x 40')၊ 5F/6F, lift ရောင်း	1200L
၆။ တာမွေ၊ အရှေ့မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ (40' x 100')၊ တိုးဘွား၊ ရောင်း	30000L
၇။ ဗိုလ်တထောင် ၅၂ လမ်း၊ (30' x 60')၊ 3F/4F lift ရောင်း	2500L
၈။ ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ (25' x 60')GF, (နှစ်ခန်းတွဲ) ရောင်း	5000L
၉။ ကမာရွတ်၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ (25' x 50')၊ (နှစ်ခန်းတွဲ) ရောင်း	2200L
၁၀။ ရန်ကင်း၊ အနီယာလမ်း (50' x 80')၊ ဂရန် RC ရောင်း	25000L
၁၁။ ရန်ကင်း၊ မဂ္ဂင်လမ်း (35' x 60')2RC ဂရန်၊ ရောင်း	6500L
၁၂။ မရမ်းကုန်း၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း (65' x 65') ရောင်း	15000L
၁၃။ မရမ်းကုန်း J.8 နောက် (40' x 60')၊ 2 RC ငှား	35L
၁၄။ သန်လျင် အလယ်ရွာ၊ ကားလမ်းမအနီး (၂၈၈၊ ၃ ၈က) ရောင်း	20000L
၁၅။ FMI City (40' x 60') (80' x 80') (80' x 100') 2RC ရောင်း	ဈေးနှုန်းစုံ
၁၆။ နဝဒေးအိမ်ရာ ခေါင်မိုးပြာ (60' x 60') (80' x 80') ငှား/ရောင်း	ဈေးနှုန်းစုံ

အိမ်၊ မြေ၊ တိုက်ခန်း၊ ဟိုတယ်၊ စက်ရုံ၊ ဝါဒီ၊ လယ်၊ ယာ၊ မော်တော်ယာဉ်ရောင်း၊ ဝယ်၊ ငှား၊ အမွေစွဲစာချုပ်၊ မိသားစု စီမံမှုစာချုပ်၊ ပေးကမ်းစွန့်လွှတ်ခြင်း စာချုပ်၊ ပိုင်ဆိုင်ခြင်းစာချုပ်၊ အမွေထိန်းလက်မှတ်စာချုပ် ရောင်းဝယ်ခြင်း၊ ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာအမျိုးမျိုး၊ လှူဒါန်းစာချုပ်၊ သေတမ်းစာချုပ်ရေးသားခြင်း၊ မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ကူးခြင်း၊ ဂရန်လျှောက်ခြင်း၊ ဘဏ်ပေါင်ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ ကန်ထရိုက် အကျိုးတူဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အိမ်၊ မြေ တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုသူများ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
ဖုန်း-၀၁-၃၈၀၀၀၉၊ ၀၉-၂၅၀၃၆၆၇၇၂၊ ၀၉-၄၂၁၇၃၃၃၃၃
E-mail: shwetaik.realeste@gmail.com

သက်ကြီးဆရာဝန်များထောက်ပံ့အဖွဲ့ (Support Group for Elderly Doctors) သို့ စက်တင်ဘာလ (၁)ရက်နေ့မှ (၃၀)ရက်နေ့အတွင်း လှူဒါန်းသော အလှူငွေစာရင်း

၁။ Dr. ဒေါ်ခင်ခင်ရီ (Shine Hope Co. Ltd)	၆၀၀,၀၀၀ ကျပ်
၂။ Prof. ဒေါ်မြအေး	၃၈၃,၇၀၀ ကျပ်
၃။ Associate Prof. ဒေါ်မိုးမိုးတင်	၁၀၀,၀၀၀ ကျပ်
၄။ Diamond member cards သက်တမ်းတိုးသူ (၅) ဦး	၂၄၀,၀၀၀ ကျပ်
၅။ Platinum member cards သက်တမ်းတိုးသူ (၁) ဦး	၃၀,၀၀၀ ကျပ်
၆။ Gold member cards သက်တမ်းတိုးသူ (၂) ဦး	၄၀,၀၀၀ ကျပ်
၇။ Silver member cards သက်တမ်းတိုးသူ (၁၉) ဦး	၁၉၀,၀၀၀ ကျပ်
၈။ Dr. ဦးခင်မောင်လွင်+ Dr. ဒေါ်ခင်ခင်ဌေး (FAME Pharmaceuticals မိသားစု)	၁,၀၀၀,၀၀၀ ကျပ်

စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေ ၂,၅၅၃,၇၀၀ ကျပ်

အလှူရှင်များအားလုံးကို SGED အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့မှ ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါသည်။

အလှူငွေများကို SGED office (MMA) အမှတ် (၂၄၉)၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း (သို့) Day Care Centre - အမှတ်(၁၄ အေ)၊ တောင်မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတွင် လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်များ ၀၁-၃၉၄၂၂၉၊ ၀၉-၇၃၀၂၈၁၈၆၊ ၀၁-၈၆၀၃၅၃၃

စက်တင်ဘာလတွင်လှူဒါန်းထားပြီး ဤအလှူရှင်စာရင်း၌ပါဝင်ပါက အထက်ပါနိမိတ်များသို့ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားနိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ယာဉ်အမှတ် ၃၂၀/၇၇၄၂၃ ဟွန်ဒါ ယာဉ် လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်နန်းနန်းနန်း ၁၃/ဆဆန (နိုင်)၀၃၀၅၄၀ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ရှမ်းပြည်နယ်ရုံး(တောင်ကြီး)	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုအဖွဲ့လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၂၄၀/၈၉၉၆၅ ဟွန်ဒါခရိုင်(မိ) 125 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးမျိုးထွန်း ၁၀/ရမန (နိုင်)၀၃၀၅၅၇၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးရုံး(မော်လမြိုင်မြို့)	ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်မှုအဖွဲ့လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၅၀/၆၉၂၇၀ ဟွန်ဒါခရိုင်(မိ) 125 M ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစော်ထွန်း ၁၀/မဒန(နိုင်)၀၂၁၉၇၆ က (ကမ-၃) ပျောက် ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါ သည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက် အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ပြည်နယ်ဦးစီးရုံး(မော်လမြိုင်မြို့)	ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၆၉/၃၀၄၂ ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ (ရွာသာကြီး)
--	--	--	---

ဖခင်နှင့်မိခင်အမည်မှန်
သာယာဝတီမြို့၊ အထက(၂)တက္ကသိုလ်
ဝင်တန်းမှ မဆုသံခွဲ၏ ဖခင်နှင့်မိခင် အမည်
မှန်မှာ ဦးစော်လင်းသောင်း ၇/၁၀၀၀(နိုင်)
ဝင်တန်း(ဃ) နှင့် ဒေါ်သန်းလှ ၇/၁၀၀၀(နိုင်)
၀၂၀၂၅၅ ဖြစ်ပါသည်။ ဦးစော်လင်းသောင်း

မြင့်မြတ် အမှတ်တံဆိပ်
အမှူးပြောချက်ဆေး
ပေါင်းစုခြင်း၊ ဝင်တန်းခြင်း၊ ဦးစော်လင်းသောင်း
လုံးအုပ်လေးလုံးပြီး နာကျင်ကုန်ဆုံးခြင်း၊ နား
ထင်ကြားမှုဆုံးရှုံးခြင်း၊ အာရုံကြောပျက်စီးခြင်း
နည်းခြင်းများအတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။
တိုင်းဆေးရေးဌာနမှူး - TMR 011342 (0118)
ပင်ရှင်း - မကြမ်းမေးတိုက်နှင့် သေးကုဌာန - ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၂၁၀၀၆၁၊ ၀၉ ၇၃၁၉၅၂၄၊ ၀၉ ၇၃၀၇၅၁၃၉။

ရဝေဇွယ်(အင်းမ) ဆုတောင်းတွေပြည့်ဖို့
News Watch စောင့်ကြည့် သတင်းရုန်းကန်တွင် ဖော်ပြခဲ့သော ဓမ္မဆောင်းပါးများ။
ပင်ရှင်း - ဖုန်း-၀၉-၇၃၀ ၂၆၆၇၄၊ ၀၉-၇၃၁ ၀၃၆၃၄၊ ဖြင့်အီးဂျေး- ၀၉- ၂၅၇ ၂၅၂၅၇၇

ဖခင်အမည်မှန်
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မိဘရိပ်
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တက္ကသိုလ်
ဝင်တန်း(ဃ)မှ မအိမ်နိမ့်ခိုင်၏ ဖခင်အမည်
မှန်မှာ ဦးချစ်သန်း ၁၄/၁၃၅(နိုင်)၁၂၇၄၀၆
ဖြစ်ပါသည်။ ဦးချစ်သန်း

တစ်ဒီဂျစ်ဝယ်ရင် ပိုငွေပေါ်တယ်
ပေါ်ဆန်းလွှဲနှစ်ဒီဂျစ်ဝယ်ရင် T ရုပ်တစ်ထည်ယူပါ။
09-73077711 01-682844
09-43344222 01-682944
စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ဆန်းလွှဲ

Advance Your Career with the WORLD'S TOP RANKED UNIVERSITY
EXECUTIVE MASTER of Advanced Management (EMAM)
Manager တစ်ယောက်အဖြစ် သင်လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း ဂုဏ်ယူရွာ ရပ်တည်ပါ!!!
International DBA
Doctor of Business Administration / Special Study Grants and Scholarships
Awarded by: Victoria University, European Institute of Management, Robinson Business School

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
Myanmar Treasure Center Co.,Ltd.
(အမှတ် ၃၁၄၊ ဖန်းဝါလမ်း၊ ၁၀ ရပ်ကွက်၊
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်) လိပ်စာဖြင့် ဝယ်ယူ
တင်သွင်းခဲ့သော Toyota Hiace (1997, Chassis
No.KZH 120-1005438, ယာဉ်အမှတ် 7J/7621)
အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်စန်းလှ ၁၂/
လသာ(နိုင်)၀၀၀၆၀၆ ယာဉ်၏အကောက်ခွန်
သွင်းကုန်ကြေညာလွှာ (Import Declaration)
မှတ်ပုံတင်စာရင်းအမှတ်စဉ်(777560) မူရင်း
စာရွက်မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် ကန့်ကွက်
လိုသူများရှိပါက အထောက်အထားများဖြင့်
ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနသို့
တင်ပြ၍ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်
ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။
Myanmar Treasure Center Co., Ltd.
ဖုန်း-၀၁-၅၀၃၆၆၄

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
အမှတ်-၁၊ မြေကွက်အမှတ်၂၂၂/ခ၊ မြေကွက်
တည်နေရာ-၂၂၂/ခ၊ ၉/၁၊ မဟာမြိုင်လမ်း၊
ရွှေပြည်သာ (ဒေါ်ခင်မာရီ AI-၁၃၀၀၂၀)
အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်
ဒေါ်ခင်မာရီ AI-၁၃၀၀၂၀ မှ ပါမစ်ပျောက်
ဆုံးကြောင်း တရားရုံးကွမ်းကွဲမှုလွှာ၊ ရပ်ကွက်
နှင့် ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာ
ရေးကော်မတီထောက်ခံစာ၊ ကိုယ်တိုင်ဝန်ခံ
ချက်တို့တင်ပြ၍ ပါမစ်ပျောက်ဖြင့် ဂရုစိုက်
လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လိုသော
အထောက် အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိ
ပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်
ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး
ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဖခင်အမည်မှန်
အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း
ဖားကူးကျေးရွာ သန်လျင်မှ မယမင်း
သူ စတုတ္ထတန်း(A)၏ ဖခင်အမည်
မှန်မှာ ဦးမင်းမင်းသိန်းဖြစ်ပါကြောင်း။

အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ
အမှတ် (၁၄)၊ ဗဟိုလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
လွှဲစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာန
ဖုန်း-၅၅၀၈၀၅၅(လှိုင်ခွဲ-၁၉၂၁၊ ၁၉၁၈)
အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းတွင် တာဝန်ထမ်း
ဆောင်ရန် ကျန်းမာရေးအကူဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။ (ကျား/မ)
- ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းတွင် စိတ်ဝင်စားသူဖြစ်ရမည်။
- အနိမ့်ဆုံးအခြေခံပညာ အလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။
- (၁)လတွင် အလုပ်ချိန် (၂၁၆)နာရီဆင်းနိုင်ရမည်။
- နေ့/ည တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- လျှောက်ထားသူများအား ဆေးရုံမှ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်သင်တန်းပေးမည်။
- လုပ်ငန်းခွင်သင်တန်းအောင်မြင်ပြီး ခန့်အပ်ခြင်းခံရပါက လစာ(၁၂၀၀၀)ခန့်
ရရှိမည်။
- အသက် ၁၈ နှစ်မှ ၂၅ နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်း
များပါ ပူးတွဲတင်ပြရမည်။
(၁) မကြာခင်ကရိုက်ကူးထားသည့် ရောင်စုံဓာတ်ပုံနှစ်ပုံ
(၂) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်း
ထောက်ခံချက်
(၃) အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်ကတ်မိတ္တူ
(၄) မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ
(၅) အိမ်ထောင်စုစာရင်းမိတ္တူ
စသည်တို့ဖြင့် အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ လွှဲစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာနသို့ ၂၀-၁၁-
၂၀၁၅ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အာရှတော်ဝင်ဆေးရုံ
လွှဲစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဌာန

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အသိအမှတ်ပြုကျောင်း
UEC OFFICIAL PRIVATE SCHOOL
Grade - 1 မှ Grade - 11 အထိ
OUR VALUE = ACADEMIC EXCELLENCE + INSPIRATIONAL TEACHING + ELITE LIVING
Why We Choose UEC ?
● ရန်ကုန်မြို့၏ အသင်းနည်း အင်အားကုန်အား ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်၊ သေးတက္ကသိုလ်(၁) နှင့် ငရဲကြောင်းတက္ကသိုလ်များ၏ အလယ်ရှိ ပညာရေးနန်းကျင့်၌ တည်ရှိခြင်း၊
● အိတ်ပြင်အေးချမ်းသော ဓာတ်ပိုက်လုံးချင်းခြံဝင်းကျယ်တွင် ကျောင်းသားအောင်၊ ကျောင်းသားအောင် သီးသန့်ထားရှိခြင်း၊
● Fully-Air Con စာသင်ခန်းများ၊ Lab Facilities, PA System, Multimedia, Extracurricular Activities, Excursion နှင့် Study Tourများပါဝင်ခြင်း၊
● အဆင့်မြင့်ပေးထမ်းကျောင်းဆောင်သစ်ကြီးတို့၊ ချဲ့ဆောင်လုပ်ငန်းစဉ်များဖြင့် ကျယ်လန်းသလှစွာ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ သင်ကြားနိုင်ခြင်း။
● ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံခြင်း။
အလယ်တန်းနှင့်အထက်တန်း GUIDE လုပ်လုပ်သူများလျှောက်ထားနိုင်သည်။ MA, MSc ဘွဲ့ရရှိနိုင်ရမည်။ အဆောင်အနေဖြင့် ဦးစားပေးမည်။
ကျောင်း အမှတ် (၄၁) ရွှေဂူတန်းလမ်း၊ အောင်မြေသာစည်ဒီပိုမိုဂျာ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph: 01 539875, 09 3155 8973, 09 515 7988, 09 50 80478, 09 730 65707
ကျောင်းသားအောင် ဩဒါမတ်(၁၅-A)၊ ဝန်ရိပ်ခြံ(၅)လမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ကျောင်းသူအောင် ဩဒါမတ်(၁၅-B)၊ ဝန်ရိပ်ခြံ(၅)လမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖခင်အမည်မှန်
ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မိဘရိပ်
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (ဃ) မှ မောင်စန္ဒာအောင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ
ဦးအောင်နိုင်ဦး ၁၂/၁၈၇(နိုင်)၀၁၀၂၀၇ ဖြစ်ပါသည်။ အောင်နိုင်ဦး
နှစ်ဦးသဘောတူ ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးကြောင်း
ကိုတင်မောင်ထွန်း ၁၄/ကကန(နိုင်)၀၇၃၀၉၆ နှင့် မစန္ဒာဝင်းဆွေ ၁၂/လမတ(နိုင်)
၀၂၉၉၈၄ တို့သည် စိတ်သဘောထားချင်းတိုက်ဆိုင်မှုမရှိတော့ပါသဖြင့် ၁၆-၉-၂၀၁၅ ရက်တွင်
မိမိတို့နှစ်ဦးစိတ်သဘောဖြင့် ကွာရှင်းပြတ်စဲပြီးစီးပါကြောင်း။
ကိုတင်မောင်ထွန်း ၁၄/ကကန(နိုင်)၀၇၃၀၉၆
မစန္ဒာဝင်းဆွေ ၁၂/လမတ(နိုင်)၀၂၉၉၈၄

အမြန်ဆက်သွယ်ပါ
လွန်ခဲ့သော ၄၅ နှစ်ခန့်က ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ၁၁၃ လမ်း
အနီးတစ်ဝိုက်တွင် နေထိုင်ခဲ့သော ကျောင်းဆရာမ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ဖူးသည့် အသက်
၆၅နှစ်ခန့်ရှိ ဒေါ်ချစ်ချစ်နှင့် ဒေါ်လှလှ ညီအစ်မနှစ်ဦးအား မိတ်ဆွေတစ်ဦးမှ အမြန်
တွေ့ချင်နေပါသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၂၅၁၆၄၊ ၀၉-၅၀၆၈၉၉၀
ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် ဦးလှမွှေး ၁၂/တမန(နိုင်)၀၁၀၆၃၇ ကိုင်ဆောင်
သူ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက
အကြောင်းပေးပါရန်။ ဖုန်း-၅၁၀၈၀၀၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၇၁၊ မြေကွက်အမှတ် ၇၉၇၊ မြေကွက်တည်နေရာ
အမှတ် ၂၆၀၊ ဈေးလမ်း (၄)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ နှစ် ၆၀မြေငှားဂရုစီမံချက်ဂရု အမည်
ပေါက် ဒေါ်ကျင်ပုမြေအား ဒေါ်ကျင်ပု၊ ဦးခိုင်ကြည်(ခင်ပန်း)နှင့် ဒေါ်ခင်မျိုးကြည်(သမီး)တို့ ကွယ်လွန်
သဖြင့် သားများဖြစ်ကြသော ဦးအောင်ကြည်ဦး ၁၂/ကမ(နိုင်)၀၄၀၉၀၂၊ ဦးကျော်လင်းကြည် ၁၂/
ကမ(နိုင်)၀၄၀၉၀၅ နှင့် ဒေါ်ခင်မျိုးကြည်(ကွယ်လွန်)၏ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးအောင်လှိုင်မိုး ၇/ပမန
(နိုင်)၀၀၃၇၂၅တို့မှတွဲ၍ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာတို့တင်ပြ၍ (ပိုင်ဆိုင်
ကြောင်း၊ စွန့်လွှတ်၊ ပေးကမ်း)စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပေးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လိုသော
အထောက်အထားများဖြင့် ခုနှစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက
လုပ်ထုံး
လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန် ခေါ်ယူ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်(၃/၂၀၁၅)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၁ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၂၄ ရက်)

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက်

ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပရန် ခေါ်ယူခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၇၉၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၁၃ နှင့် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၃၊ နည်းဥပဒေခွဲ(ခ)တို့အရ ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်၌ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၅ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်)တနင်္လာနေ့၊ ၁၃း၃၀ နာရီအချိန်တွင် စတင်ကျင်းပရန် ခေါ်ယူကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ပုံ) သုရရွှေမန်း နာယက



ကမ္ဘောဇအသင်းနှင့် ဟံသာဝတီအသင်းတို့ အကြိတ်အနယ်ယှဉ်ပြိုင်ကစားစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-ဖိုးသော်ဇင်

ယနေ့ မာ တိ က

အပေရီကမာပိုင်းတွင် အင်အားအပြင်းဆုံးပုန်တိုင်း မဏ္ဍဆီကို ကမ်းရိုးတန်းသို့ ဝင်ရောက်တိုက်ခတ်	စာ » ၄
သင့်ရင်ထဲက ပန်းဥယျာဉ်	ဆောင်းပါး စာ » ၆
ပေ ၂၄၀ အရှည်ရှိ ပုလောကုန်း-ဝက်တိုး တံတားဖွင့်	စာ » ၇
မြေနှိလမ်း တူးဖော်စဉ် ပုံးသီးတစ်လုံးတွေ့ရှိ	စာ » ၁၃

၂၀၁၆ အာဆီယံ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲနှင့် အာဆီယံပူဆယ်ပြိုင်ပွဲ မြန်မာ၌ ကျင်းပမည်

သတင်း-ရဲရင့်ရှိုင်း

အာဆီယံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမားကျင်းပမည့် ၂၀၁၆ အာဆီယံ အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲနှင့် အာဆီယံပူဆယ်ပြိုင်ပွဲကို မြန်မာနိုင်ငံ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အာဆီယံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ကောင်စီ အစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်က မလေးရှားနိုင်ငံ Kuantan မြို့၌ ကျင်းပခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဦးတင်အောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲနှစ်ခုကို စာမျက်နှာ ၁၄ ကော်လံ ၃

တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်း နေပြည်တော်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

ဟိုတယ်စီမံကိန်းကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေး



မူဆယ်ခရိုင် မူဆယ်မြို့၊ ဗဟိုစီးပွားရေးဇုန်ဝင်းအတွင်း၌ တည်ဆောက်မည့် ဟိုတယ်ပုံစံငယ်ကို တွေ့ရစဉ်။

မူဆယ် အောက်တိုဘာ ၂၄ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်ခရိုင် မူဆယ်မြို့၊ ဗဟိုစီးပွားရေးဇုန်ဝင်းအတွင်း၌ New Star Light ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီက တည်ဆောက်မည့် IBIS Style Hotel စီမံကိန်းကြောင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုဘဝများအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်ခြေများနှင့်ပတ်သက်၍ ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများက ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၂၂ ရက်က ကျင်းပသည်။ ရှမ်းလင်းပွဲတွင် New Star Light ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ ဦးဆောင်ဒါရိုက်တာ ဦးတင်ငွေက ဟိုတယ်ဆောက်လုပ်ပုံစံနှင့် ရေဆိုးစွန့်ပစ်မည့် စနစ်များအကြောင်း ရှမ်းလင်းဆွေးနွေးပြီး ပတ်ဝန်းကျင်လူမှုစီးပွား ထိခိုက်မှုဆန်းစစ်ခြင်းအဖွဲ့(Green Myanmar Enviromental Service- GMES) မှ အထွေထွေ မန်နေဂျာ ဦးစိန်သောင်းဦးနှင့် ဒေါက်တာကျော်စွာ တင့်တိုက် စီမံကိန်းကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ် အကျိုးသက်ရောက်နိုင်မည့် လေ့လာတွေ့ရှိချက်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁

ဖိုင်းဆင်းဆင်း ဖုန်းဆင်းဆင်း - TMR 010126 (0216) ငြိမ်းငြိမ်းမြေ့မြေ့ဆင်းဆင်း - ၀၁၀၀၈ (စာပိုဒ်) ၈၃၂/၈၄၅

အံ့ဘုန်းနော်

အားတိုးဆေးရည်

ကိုယ်တွင်း ဩဇာတတ်များအားနည်း ကုန်ခမ်းနေပါသလား။
 "ငဝအားတိုးဆေးရည်တသင့်ကျန်းစာရေးကိုတာဝန်ယူပါရစေ"

ဘေးပင် ဘေးမကျ ဝမ်းဝရင် ပျောက်ကင်းစေပြီး အားပြည့်လန်းဆန်းစေသည်။

- ❖ နာတာရှည်ရောဂါသည်များအတွက် နုလနိပြန်ထစေနိုင်သည်။
- ❖ အထူးသဖြင့်ခံ့ခံ့အားကျရောဂါ၊ဝေဒနာခိုးရိမ်ရသည့်အဆင့်ခံစားရသူများ သောက်သုံးလျှင်ပင်လူသားမန်များကိုအိုလုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နိုင်သည်။
- ❖ အထူးအသက်ရှည်ဆေးအဖြစ် သုံးစွဲနိုင်သည်။
- ❖ Anti Oxidant Action ရှိကြောင်းလက်တွေ့သုတေသနပြုပြီး
- ❖ Acute Toxicity Test ကိုလည်းခမ်းသပ်ပြီး အိမ်ထောင်ရေး သုတေသနပြုလုပ်ထား၍ Side effect ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးကင်းကြောင်း အိမ်ထောင်ရေး ပြစ်ပါသည်။
- ❖ From Experience ~ To Evidence

မြန်မာ့အလင်း... မူဆယ်ခရိုင်... အောက်တိုဘာ ၂၄... မူဆယ်မြို့... ဗဟိုစီးပွားရေးဇုန်ဝင်း... တည်ဆောက်မည့် ဟိုတယ်ပုံစံငယ်ကို တွေ့ရစဉ်။

မြန်မာ့အလင်း

ပြည်သူ့အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ချက် မှတ်တမ်းရုပ်ပုံလွှာများ ၂၀၁၁-၂၀၁၅

အောက်တိုဘာ ၂၅၊ ၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)

ခရီးသည်နှင့်ကုန်စည်များ လုံခြုံချောမွေ့စွာ များများသယ်ယူ မြန်မြန်ပို့ဆောင်

ရထားတွဲဆိုင် ၂၅ ဆိုင်း ခေါက်ရေ ၂၂၅ ခေါက်

၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစ၍ တမ်းနားလမ်းတစ်လျှောက် ပုဇွန်တောင်-ပန်းဆိုးတန်း-ထော်လီကျွန်းအထိ RBE ရထားစတင်ပြေးဆွဲခဲ့သည်။

ရန်ကုန်မြို့ပတ်လမ်းပိုင်းတွင် ရထားတွဲဆိုင် ၂၁ ဆိုင်းအသုံးပြု၍ ခေါက်ရေ ၂၀၀ ပြေးဆွဲခဲ့ရာမှ လက်ရှိတွင် တွဲဆိုင် ၂၅ ဆိုင်း ခေါက်ရေ ၂၂၅ ခေါက်သို့ တိုးမြှင့်ပြေးဆွဲပေးနေသည်။

လျှပ်စစ်ရထားလမ်းသစ်

ရန်ကုန်မြို့ရှိ ခရီးသွားပြည်သူများ နေ့စဉ်ကြိုတွေ့နေရသော ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုပြဿနာကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ထိရောက်စွာဖြေရှင်းပေး နိုင်ရေးအတွက် ရထားလမ်းခုံးကျော်တံတား အမှတ်(၂)အင်းစိန်ကို ၁၇-၈-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့တမ်းနားလမ်းတွင် ပထမဦးဆုံးပြေးဆွဲမည့် လျှပ်စစ်ရထား(Tram)

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန



စနစ်အတွက် လင်းစခေါင်း- ထော်လီကျွန်းလမ်းပိုင်း ၃ ဒသမ ၆ မိုင်ကို Dual Gauge လျှပ်စစ်ရထားလမ်းသစ်အဖြစ် စတင်အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

လမ်းပိုင်းအသီးသီးတွင် သက်တမ်းကျော်လွန်လျက်ရှိသည့် တွဲဟောင်းများအစား ခေတ်မီသစ်လွင်သော တွဲသစ်ငါးတွဲဖြင့် အစားထိုးပြေးဆွဲပေးနိုင်ခဲ့သည်။

လေးနှစ်တာကာလအတွင်း ရထားလမ်းခရီးမိုင် ၁၈၉ ဒသမ ၈၅ မိုင်၊ သံလမ်းမိုင် ၂၀၃ ဒသမ ၆၉ မိုင်၊ ဘူတာ ၄၅ ဘူတာနှင့်တံတားကြီး/ငယ် ၅၇၇ စင်းတို့ကို ဖောက်လုပ်ဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။

စာမျက်နှာ (၇) သို့



အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေး အလွန်အရေးကြီး

အမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးဟာလည်း ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံအတွက် အလွန်အရေးကြီးတဲ့ကိစ္စ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ သမိုင်းတစ်လျှောက် မှာ နိုင်ငံရေးအင်အားစုတွေကြား၊ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင် တွေကြားမှာ ကျယ်ပြန့်တဲ့သဘောတူညီချက်တွေ မရရှိခဲ့ တဲ့အတွက် တိုင်းပြည်နှစ်နာခဲ့ရတာကို သင်ခန်းစာယူ ပြီး ကျွန်တော်အနေနဲ့ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်များနဲ့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုတွေကို ပုံစံမျိုးစုံနဲ့ ပြုလုပ်ခဲ့ပါတယ်။ (နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လ ၂ ရက်နေ့ တွင် ပြောကြားသည့် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်းမှ ကောက် နုတ်ချက်)



တည်ဆောက်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် အင်းစိန်ရထားလမ်းခုံးကျော်တံတား အမှတ်(၂)ကို တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-ရထား)

ပြည်တွင်းဈေးကွက်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်မှုတိုးတက်လာစေရေးတွင် တစ်တပ်တစ်အားပါဝင်

စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန



စက်သုံးဆီတင်သွင်းမှုကို နိုင်ငံခြားငွေရှိသည့် မည်သည့်ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်ကို မဆို ပင်လယ်ရေကြောင်းနှင့် နယ်စပ်ဒေသများမှ ပုံမှန်ကုန်သွယ်မှုနည်းလမ်း LC/TT ဖြင့် တင်သွင်းခွင့်ပြုခဲ့သည်။

စက်သုံးဆီနှင့် စားသုံးဆီများကို တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ထောက်ခံ ချက်ဖြင့် ဒေသတွင်းသုံးစွဲရန် နယ်စပ်ကုန်သွယ်မှုနည်းလမ်း ကျပ်ငွေကြေးဖြင့် ခွင့်ပြုလျက် ရှိရာမှ ဒေသကန်သတ်ချက်မထားတော့ဘဲ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း တစ်ပြေးညီဖြစ်စေရေးအတွက် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာနမှ သတ်မှတ်ထားသည့် Specification ဈေးနှုန်းဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ စက်သုံးဆီအသင်းဝင် မှတ်ပုံတင်ဖြင့်တင်သွင်း၍ လွတ်လပ်စွာဖြန့်ဖြူးရောင်းချခွင့်ပြု ခဲ့သည်။

၂၀၁၂ ခုနှစ် မေလ ၇ ရက်နေ့မှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံခြား ကုန်သွယ်မှုဘက် သို့မဟုတ် မြန်မာ့ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဘက် သို့မဟုတ် မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်၏ ခွင့်ပြုချက်ရရှိထားသော ပုဂ္ဂလိကဘဏ်တစ်ခုခုတွင် နိုင်ငံခြားငွေစာရင်း ဖွင့်လှစ်ထားသော မြန်မာနိုင်ငံသားတိုင်း မည်သူမဆို ပြည်ပမှ ၂၀၀၇ ခုနှစ်နှင့်အထက် ထုတ်လုပ်သော လူစီးမော်တော်ယာဉ်(ဆလွန်း၊ ဝက်ဂွန်၊ ဗင်၊ ဆွီဒင်၊ ပစ်ကပ် အစရှိသည်) တစ်စီးစီ တင်သွင်းခွင့်ပြုခဲ့သည်။



မူဆယ်မြို့နယ်ရှိ (၁၀၅)မိုင် ကုန်သွယ်ရေးစုန်တွင် စက်တင်ဘာ တတိယပတ်အတွင်းမှစ၍ သွင်းကုန် ထုတ်ကုန်ကား အများအပြား ဝင်ရောက်လာမှုကို တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-သန်စင်(၁၀၅)မိုင်)

စာမျက်နှာ (၁) သို့

